all consistent with and could have originated from the dog
present at the home of Williams.

It was the unanimous opinion of the technical
specialists present, who examined and compared the above
fibrous materials, that each of the above-mentioned fiber
{and hair) associations, when taken individually, would
be significant. However, the combinations of the above
four types of fibrous materials found on many of the victims
lend an extremely high degree of certainty that many of
the victims were in contact with items in the residence
of Wayne Bertram Williams,

It is recommended by several of the technical
specialists that it would be desirable to conduct additional
confirmatory scientific tests on the materials examined
in order to further reinforce the findings.

It has been the experience of this examiner that
identifications and direct comparisons of synthetic textile
fibers through microscopical techniques are very discriminating.
It is the routine practice of the FBI Laboratory that con-
firmatory tests be performed to verify the conclusions determined
through microscopical techniques. the type and nature of
these confirmatory tests depend on a number of considerations
which would include the nature of the item being examined
and the amount of fibrous material available for analysis.

It should be noted that in every case in the experience
of this examiner that an association was made utilizing
microscopical techniques, the additional tests performed

" - \ . S P
did, in fact, confirm the original association.
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of and/or

I. INVESTIGATION OF WAYNE BERTRAM WILLIAMS
AT THE JAMES JACKSON PARKWAY BRIDGE
ON THE MORNING OF MAY 22, 1981

This section contains the FD-302's of interviews
by the following individuals:

1 s Y
(2) Police Recruit—
(31 potice recruit G

o
(@) zatronan NN t?
1 s | /

p—

{(6) Wayne Bertram Williams



FR-302 (REV. 3-8-77, !

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6-9-81

Pt

Date of transcription

The following activity was noted during the early
morning hours of May 22, 1981, while on a surveillance located
at the bridge over the Chattahoochee River on South Cobb
Drive, Atlanta, Georgia. This suryeillance team was comprised -——7

of Patrolm Recruit Recruit

{Wno are all witn ctne Actiancta rPolice
P Rrr O ———_ 121 Agent (5A) N
Federal Bureau of Investigation (FBIY¥. e this
team had been surveilling the bridge for the past five days.

Approximate time = 2:50 a.m.:

Recruit —who was at a surveillance point
under, and 50 feet southwest of, the bridge, broke radio silence

inquired, "Did that car stop , something big hit
the water down here.” SA qasked of Recruit
who was at the surveillance poin feet east of aforesaid
bridge, "What about it Freddie?"™ After a pause, Recruit ,
advised, "It's coming this way.” Aft nother pause, v@«?&
advised, "turning around.” SA

inquired
"heading my way?" and Recru th
paused and advised, "yea." " .

ecruit
At this time, SA Fmoved his vehicle from

his surveillance position on e northwest corner of Bagwell
Sales (which was located approximately .15 of a mile northwest
of the aforesaid bridge)r onto South Cobb Drive and looked
at the bridge. He observed a single vehicle proceeding
west bridge and was close to exiting the bridge.
SA observed no other vehicle in view. Upon seeing
tha d be unable to block the car on the bridge,
SA backed off of South Cgbb Drive and watched
the vehicle proceed past him. SA bserved the
vehicle at the time he first saw e bridge until
it was sto d by Patrolman nd himself. At this
called Re and asked him

BY13J8. He advised he

did not see it and only heard somethin 7heavy hit the water.
io use his flashlight S

__sa__ instructed Recruit
AT 7A-1835 SF 35

Investigation on __[‘iiial at Rtiﬂntil_(jﬂ_.:.glﬂ___—* o i Fie ¢ AT JA-1835 SF &9

v o w6981
$ Fa % | g",\
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and attempt to see if there was anything in the river. -1
he pulled
While doing

As the vehicle drove by SA”
in behind the vehicle (that exited e bridge),
so and as it passed him, SA

observed a single
individual driving a late 19 early 1970, white

i Chevrolet
station wagon. Once pulling behind the vehicle, SA*
observed that the vehicle bore Georgia license tag L ibb.
Recruit advised a car hﬁﬁ iust pulled in behind the
g T abmhim~a and CA aduiaend him LA'F ¥

vehicle Tic was watching and SA agvigel ain v ieg,
mraaiomanta Office of the

that's me,.™ 8SA

FRI for a tag re and wants check o sjons
and received no response., At this time, SA
vehicle was approximately 40 to 50 feet from e rear

the white, Chevrolet station wagon., As the vehicle approached
the Interstate 285 (I-285) overpass on South Cobb Drive, the
white station wagon momentarily stopped at the traffic light
immediately northwest of I-285 on the South Cobb Drive overpass.,

The stop was just a few secgnde. _as the light was red when 2 A
the station wagon and Shmvehicle approached e af A
the light. (The light just southeast of I-285 on the South
Cobb Drive was green). As the white Chevrolet was proceeding )
h the light and onto the southbound access road, Patrolman
arrived immediately behind SA mvehicle.
and Patrolman converse adio about

how d stop the tion wagon. Once on I-285
(southbound), Patrolman pulled along the driver's
hoth Patrolman HEER and SA

side of the station wagon and both Patrol
Fturned on their blue lights. Patrm

ined on his siren, The white Chevrolet continue eding
approximately one-fourth mile and pulled over to the shoulder
of 1-285, approximately one-half to three-fo a mile
south of the South Cobb Drive overpass., SA % main-
tained continued surveillance of the 1970 Chevr tation

wagon from the time he observed it on the bridge until he
stopped it with Patrolman- ’_J

Aporoximate. . time =.2:53 a.m.

Upon stopping the aforesaid white, Chevrolet station
wagon, a black male exited the vehicle from behind the car's
steering wheel, No other individuals were observed in the
vehicle. The black male walked to the rear driver's side

¢ e
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of the station waion ani SA — identified himself
and Patrolman to the driver, The s8till unidentified

bla negrately inquired, "What this all about?"

- SA wyced for identification from the black gale

and he produced a driver's license, which Patrolman ﬁ
took to his car. At this time, the black male, who en ied
himself as Wayne Williams of 1817 Penelope Road, Atlanta
Georgia, again inquired what this was all about, SA_
advised Williams he could not say at this time,

After a pause, Willjams gtated, "I know this must
be about those boys."™ SA masked Williams what
he was doing out at this time o e night. Williams stated
he was in the area trying to contact a Cheryl Johnson, telephone
number 934-7766, who lived at Avartment F, Spanish Trace
Apartments, which was northwest of I-285, in the v
of South Cobb Drive. Williams was asked by SA ﬂ
why he was trying to contact her at that time o e morning, _6,7
and he replied that he wanted to find out where she lived AN
80 he could return later that same day to talk with her
regarding an entertainment job with the company he was associated
with, Nova Entertainment Corporation, Atlanta, Georgia.
Williams advised he was a self-employed photographer and
was Vice President of Nova Entertainment Corporation, 3140
East Shadow Lane, Atlanta, Georgla, also known as Southern
Media Corporation, He advised he recruited talent for the
talent agency and they primarily handled bands, singers,
et cetera. He stated he wanted to contact hnson about
a possible singing engagement. SA Hasked Williams
if he would allow his car to be seafChed, and Williams gave —~
his permission. (It should bhe noted that Williams was
initially very nervous, exhibiting shaking and nervousness
in his voice. However, after about one to two minutes of
guestioning, he became composedr. o

Williams advised he had failed to contact Johnson
and had proceeded south on South Cobb Drive over the Chattahoochee
- River to Starvin' Marvin's (a gas station and convenient store
at Bolton Road and South Cobb Drive)., Williams continued
by stating that on his way to Starvin' Marvin'g, he stopped
at a liquor store just east of the bridge and picked up a
cardboard box in the vicinity of the liguor store, He continued
on to Starvin' Marvin's and placed a telephone call to Johnson's
residence from a pay telephone “across"™ from Starvin® Marvin's.

%C
&%
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He was unable to get an answer and picked up another cardhoard
box in that area and returned to I-285 via South Cobb Drive,
where he was stopped. {

At this time, SA began shining his flashlight

in williams® car and ins the contents of the car
from the outside, SA observed two cardboard boxes
and a bedspread (white w ack and green design) in the

back portion of the station wagon and two brown, vpaver grocery
bags in the rear seat (on_t senger's side:. While
Jooking in the car, SA told wWilliams that the

car was a mess and it 1o0Okea as if he had somé animals in

the car. Williams replied that he had a dog in the car,
and SA inquired what kind of dog. Williams advised ,é17C,
the dog wa parents' 14 year old German Shepherd, and

it had been in the station wagon on several occasions.

During further 4 sions with Williams, in which
at some point Patrolman returned from his vehicle
and roving FBl1 Supervisor rrived on the scene,
2 Y L e adenlmmd OR 1Y mead

williams advised SA N - tUc L0llowings et

(1r A friend of his, Jim Comento, has been oreviously
interviewed regarding the "murders™ of the children. Jim
Comento works part-time at Nova Entertainment Corporation.

(2 Williams stated he was getting the cardboard
boxes for band equipment.  (He later advised he was getting
them for books that his mother owned:,

(3r Williams was going back on I-285 to pick
up a tape recorder (location unknown),

(4 The 1970 white Chevrolet station wagon that
williams was operating belonged to Williams' uncle, Ralph
Barnhart, who resides in Columbus, Georgia and who can be
reached at telephone number 689-6380., Williams advised
his uncle lets his father use the station wagon.

(5+ Williams advised that the two brown, paper
grocery-type bags in the rear seat were his and his mother's.
One bag contained his mother's clothes, while the other
contained his "basketball clothes." Williams stated he
played on a basketball team for Schlitz (beerv, SA

-~ M -
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observed long, dark colored pants in the bag and asked where
his basketball shoes were, He advised he 4ig not have them
with him and they were at home., He state id play

in long pants.

he did pLay Cas

(6 SA— seized an electrical wire, wrapped
in blue plastic, that consisted of one section approximately
30 inches long, the other section approximately 16 inches
long. When seized, the wires were lying on the shoulder
of the road approximatel oot behind Williams' vehicle's
rear bumper Patrolman ﬁobserved the wire and mentioned
it to SA i At the time Patrolman _b:ouaht the
wire to SMattenhou, Williams stated som to
the effect that he wanted PatrolmanHand SA
to remember where he was when they rst observed e wire,

This was nrior to SA_arrival.

During this questioning, SA — asked Williams
why he stopped on the bri i i

dge lliams advised he did not
stop on the bridge. SA E asked illiams why he ~€"
was driving slowly on the bridge, Williams denied driving ~7C
slowly on the bridge., SA then asked Williams
what he threw off the bri iams denied throwing

anything off the bridge. Williams advised he was not the
only vehicle on the bridge, and that he observed two vehicles,

cale & A -
white and blue in eolor, which he believed were small trucks

or station wagons, with shells on them. He saw the vehicles
at a self service gas station in the area of Starvin' Marvin's
and believed they belonged to Purolator. He advised they

were on the bridge when he was proceeding northwest on South
Cobb Drive just before being stopped.

At this time, roving Supervisor
arriiid oi ihe scene and began interviewing 1am n ]
SA vehicle. A short time before SA arrived,

Capmand an unidentified, ma rolman arrived
on the scene and were briefed by SA and Patrolman
regarding the events that had taken place,

@Eproximatawtime_r”3;30~a.nu:

SA mparted the area, after advising
roving Supervisor of the facts that were known as
—
/ /
Un1ge ’
L O
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time, and advised him he was qoing to pick up Recruit
return, and have him look at the station wagon.
departed the area and returned with Recruit

Upon arriving o scene, Recruit advised,
"that's the car."™ S5A *asked if he was sure. Recruit
”then reiterated a e was sure the vehicle he saw
ng slowly on the bridge heading towards him and then

turn around and proceed toward SA position was
this vehicle.

Upon returning on the scene, Roving Supervisor
advised he was going to contact someone determine
w should be williams., Supervisor departed

lked with Patrolman Captain
and Recru Supervisor returned and
advised that wWilliams was to be released, atter obtaining 4‘76,

identification data regarding Williams,

time, the unidentified, uniformed patrolman ’
if the vehicle had been searched. SA
advised the vehicle had been inspected from the

e, but no one had entered the vehicle to do a detailed
search. At this time, the aforesaid, unidentified ratrolman
turned to Williams and asked if "we" could search his car.
Williams advised it was all right with him, A gearch of
the 1970 Chevrolet station wagon by SA
unknown, uniformed patrolman was conduc .
searched the driver's side of the station wagon,
unidentified patrolman searched the passenger's side of
the station wagon, and the following items were observed:

Located under-the-driver's. side, front.seat -
One torn, large sized, men's jJockey underwear, whlcii were
covered with dirt, grease, oil, et cetera,

Located.dn.the. back .ssat, nassenger's side - two
grocery bags, One bag contained men's clothing (one dark
colored, possibly black, pair of pants; one black, leather
loafer shoe with approximately two~inch heels; one long
sleeve, light colored shirt, exact color unknown), The other
grocery bag contained ladies' clothing (one white blouse;
one red jacket and pantsultr. The ladies®' clothing appeared
to be that of a woman whose build was heavy and short in

‘()1?’ ’; :léh?
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stature. Additional clothing was in both bags, as both
bags were filled nearly to the top; however, additional
descriptive data cannot be recalled.

Located . in the. rear portion-of the.-station wagon,
{(behind .the rear-seats - Une bedspread, large size (not
For a Tegular bed), white with green and black patterned
design. The bedspread was in a thrown position. No blood
stains were observed.

Two cardboard boxes (

no
imately 2 1/2 feet by 2 1/2

= e

Additionally, the vehicle's wheel well, motor
compartment, glove box and under carriage were checked by
SA and the unidentified, uniformed patrolman.
Upon completing the search of the vehicle, SA
advised he was going to the bridge and contact
ecruit regarding the activities he witnessed.
Apnroximate- time -_3:55 a.m.t
the ar in his assigned
vehicle and interviewed Recruit# at his assiqgned
surveillance location regarding s observations and actions.

when SA departed the area, Williams was still

SA departed

being 1 e .

In conc 0. liams advised, during interview
of Williams by SA that he would shoot photographs
overnight and prin : e following day. He advisecd

that he took photographs for his company, Nova Entertainment
Corporation.

The following information was obtained through
observation and interview:

s Operator Wayne Bertram Williams
' Address , 1817 Penelore Road, Northwest
. - Atlanta, Georgia
Telephone number 794-8980

Social Security

Account Number ' _

« 018

I
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Date of birth
Reight
Weight

Welight {obtained from
driver's license)

Race

Sex

Georgia driver's
license

Employment

Position

Friend

Education

Major

Vehicle

License tag

Vehicle Identi-
fication Number

Items in vehicle

Parents

Tag decal number
William's dress

019

May 27, 1958
5 feet 7 inches
Approximately 180 pounds

155 pounds
Negro
Male

4690690
Self employed (Photographer)
Nova Entertainment Cornoration
3140 East Shadow Lane
Atlanta, Georgia
{Southern Media Corporation:
Vice President
(recruits talent)
Jim Comento
(works part-time for
Nova FEnterprises Corporatiom
10 to 15 hours short of
four-year degree at
Georgia State University
Psychology:
Business Administration
1970 Chevrolet station wagon
LLM 866 ‘

136360L132547

One paver bag containing male
clothes;

One opaper baq containing large
women clothes;

Two cardboard boxes;

One bedspread ~

Homer and Fay wWilliams
1817 Penelope Road, Northwest
Atlanta, Georgia

0848472

Black or dark blue fatigue
or baseball capjy black and
orange jackets dark slacks
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1

5/26/81

The following pertinent activity was noted at
Team Number 4, surveillance location at the bridge over
the Chattahoochee River on South Cobb Drive, Atlanta,
Georgia. (It should be noted the sureveillance team was
comprised of Patrolman Recruit
Recruit
Police Depar n

Approximate Time Activity

inguires over

2:50 A.M. Recruit F
the radio "Di at car stop...

...something big hit the water down

here.
quuired of Recruit
what
c

t stated the car

rui

ridg mlng towards him

and turned around (thus finally
ea 1ng northerly direction).

1nqu1red if the vehicle
w—was neacung towards SA
ecruit replies to the
afflrmatiiil -.
in his position

approximately .15 miles north of the

bridge observed a white, late 1960 or early
1970 Chevrolet station w ulled in
behind the vehicle. SA requested a
19 23 aﬁd 10=2° on thc vehicie' s tag, Georgia

tag LLM 866. Upon receiving no response, he
continued to follow the Chevrolet station
wagon and again called in the vehicle's tag.
At this time, the vehicle crossed over Inter-
state 285 and turned in a Westerly direction

and headed sout terstate 285. At this
time, Patrolman pulled to the Chevrole
side and SA and -turned on

£7c
\

t's
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2
their blue lights.

The white Chevrolet

station wagon stopped approximately .5 miles
south of the South Cobb Drive Exit on Interstate

285.

The following informatién was obtained via obser-

vation and interview:

Operator
Address

Phone Number

Social Security Number

Date of Birth

Height

Weight

Weight (obtained from
Driver's License)

Race

Sex

Georgia Driver's License

Employment

Position

Friend

Education

Vehicle

Tag

Vehicle Identification
Number

Items in Vehicle

Parents

Wayne Bertram Williams
1817 Penelope Road, Northwest

Atlanta, Georgia
- £Ic

iy

5+71"
Approximately 180 pounds
155

Negro

Male

4690690

Self-employed (Photographer)
and Nova Entertainment
Corporation, 3140 E.
Shadow Lane, Atlanta,
Georgia (Southern Media
Corporation)

Vice President - {(Recruits
talent)

Jim Comento
{works part-time for Nova
Enterprises Corp)

10 - 15 hours short of four
year degree at Georgia
State University

1970 Chevrolet station wagon

LLM 866

136360L132547

1 paper sack (male clothes)

1 paper sack (large women
clothes)

2 - cardboard boxes

Homer and Fay Williams,

1817 Penelope Road, Northwest

Atlanta, Georgia

Tag Decal Number 0848472
should be noted that a blue cord was seized by _{?
ﬁand was on the pavement at the passenger's /G
s L€ the car, approximately one feet from the tailgate.

!
|
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Date of transcription

FRecruit, Atlanta, Georgia,
Police Department, was interviewed at the Chattahoochee River

and James Jackson Parkway, Atlanta, Georgia. He advised that
at approximately 3:00 A.M., on May 22, 1981, he was in the
grassy area on the banks of the Chattahoochee at James Jackson
Parkway, Atlanta, Georgia, approximately 15 to 20 yards @n
‘front of the bridge. He related that he heard a huge object

___h e Al Bk et e d s e & Tannd AT ash e {nAis~nata’d
-~ fNTel UI€ Wal€l acCCulipdallatu WUy & 4Vuu DpLdoilie HBT sl avvia l

that he shined his flashlight on the spot where he believed
the object to have entered the water and observed huge ripples

of water which made their way to the shoreline where he was
- standing. then stated that he observed headlights {?f?Cf
' on the bri him and saw a vehicle which appeared to

have just started moving slowly toward W a fellow
v

1 ecruit who was on the bridge iling.
stated that he radioed to

asking him if he

C ee a vehicle moving toward hiW,. replied that

he had . the vehicle in sight. k u indicated that

in addition to having visual with vehicles_going over

the bridge, he was also able to hear them as a metal strip

across the bridge made a noise as vehicles passed over. BHe stated
that before the wvehicle in question had crossed over the bridge,
there had been no other vehicles crossing the bridge for at least

ten minutes. He related that the vehicle was the only vehicle
on the bridge at the time he radioed to

A/

T
/'
.
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FD-302 (REV. 3-8-77)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/2/81

‘ Date of transcription

Recruff Athnta l’oHce Department. v@ 76/

- & AR _

was contacted at the otiices of the Special Task Force, advised of
the fdentity of the interviewing Agent, and provided the following
fnformation: )

He was on duty on the evening/morning of May 21-22, 1981,
at the bridge where Georgia 280 crosses the Chattahoochee River.
He was positioned on the north bank of the river, about 20 yards
west of the bridge.

About 3:00 AM he heard a Toud splash, louder than the
animal splashes he had heard during the previous nights. He shone
his flashlight out on the river and about one-third of the way across, .
noticed ripples on the water where an objJect had entered the river. .
At the same time he noted that the splash was causing waves to break
on the riverbank. About five seconds had passed when he looked wup
at the bridge and noticed 1t was dark on the bridge. Immedfately
after that observation, he noticed car 1{ghts appear and start moving
south across the bridge. The car 1ights first sppeared directly

ahava ¢ha amas €fn &ha =i { var whama ¢ha winnlae wara natirad s
aolVE Thne area Th Tne Tiver Wiere “nc FIippies wWere nouided. -——/

F stated he never heard the car start across the
bridge, and that a metal plate at the north end would make a noise

when a car st d across at a normal speed. From where he was
Tocated, *taed he could not see the body or roof of any @7@__
car crossing ridge. .
Jeast five minutes ,
hrdidan
we CU” L] )

investigation on 5,26,81 at At‘lntl. Gebl‘!f! Flle & Ai !&:Igiig SSFF g?

' AT 7A-1835 SF 69
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
6/5/81
Date of transcription

— Recruit, Atlanta, Georgia, ’/(

BAT{ima Nanavém ane tnbareriaad sl- tha r"hai-l-:hwhﬂh
EWLAWEG T yn.l- \-mcub' wWas ihcsrviewed Lie wildv vV e e

River and James Jackson Parkway, Atlanta, Georgia. Ee advised .
that at approximately 3:00 A.M. on May 22, 1981, he was on

the James Jackson Parkway at the Chattahoochee River behind a
ted that he received a call on the radio from

a police recruit who was under the bridge,

m e observed a vehicle coming toward him. He
stated that he observed a white station wagon moving very
slowly from the center of the bridge toward him. He related
that he cbserved the vehicle pass him and make a U turn in )

& liquor store parking lot and head in a northerly direction -{?C&Lz
toward Interstate 285, He related that at this time, Officer ’

who was in a vehicle hidden in the area of the
« pull behind the white station wagon and followed
stated that for at least five to ten minutes before
e station wagon came over the bridge, there was no
traffic. BHBe further stated that no vehicles came over the

bridge for approximately five minutes after the white station
wagon. He stated that the station wagon wag the only vehirle

on the bridge at the t1me- radioed to him. /

: AT 7A-1835 SF-35
Atlanta, Georgia ’ 7A-1835 SF-69
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6-1-81

Date of transcription

Recruit, Atlanta Police Departnent
(APD) , was contacted at the office of the Special Task Force, -
advised@ of the ildentities of the interiewing Agents and
provided the following information: .

He was on duty on the evening/morning of May 21-

22, 1981 at the bridge where Georgia 280 crosses the Chattahoochee
River. He was located on the west side of the south end
of the bridge where he had a clear view of the road all

north to the traffic light at the too of a hill.
m’stated he could not see all the bridge on his side
9] e road, because the bridge's guard rail blocked a small
portion of the road at the north end of the bridge.

At approxjimatel 100 a.m., he received a radio
call from Recruit who was on the other side
of the bridge, ask fe was a car stopped on the

as he had just heard a large splash, At that time,
m'stated he looked up, saw a white station wagon moving
slow towards him on bridge at approximately one to

two miles per hour. * stated that the vehicle, a white
1969-1970 Chevrolet sta n wagon, with luggage rack, drove /6*75/
past him into a liquor store parking lot, located on the

west side of Georgia 280 just south of the bridge. The
vehicle turned around in the liquor Btoreﬁng lot and

proceeded back north across the bridge. stated he
saw the wvehicle at all times from the time he saw it on
the bridge, through its turning around at the liquor store

parking lot and ck north across the bridge.
He saw Officer vehicle proceed onto Georg
280 and followe e vehicle north across the bridge.

stated he 4id not see hts or hear the car before

he qotthe call from nor 4did he he sound

of car doors or the n the river. stated
that when he first saw the statjon wagon, was on the
bridge crossing the river; however, it was located towards
the far end of the bridge,

Fstated that it had been a long time since
there had been another car on the bridge prior to his seeing ~
AT 7A-1835 SP 35
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fro

the station wagon and that no other cars were on the bridae 'éqc—

from the time he saw the station waqon until- followed
it bacX north across the bridge.

ve 02t



FD-302 {(REV. 3-8-77) i

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 6-1~-8 1

é —/4

Patrolman, Atlanta Police Department ]
(APD), was contacted at the office of the Special Task Force,
advised of the identities of the interviewing Agents and
provided the following information: ~

He was on duty on the evening/morning of May 21-
22, 1981, at the bridge where Georgia 280 crosses the Chattahoochee
River. BHe was located in his vehicle on the south end of
the bridge, just south of a liguor store rking 1
the west side of Georgia 280. He heard call *
on the radio and ask if there was a car s pped o ridge

as he had just heard a loud splash and had seen car lights
stopped on the bridge.

stated that at that time, he observed a -
white stat!on wagon exit the south end of the bridge, proceed 4éi76,,
slowly through the liquor store parking lot and then proceed
back across the bridge towards Interstate 285 (I-285),
#stated he saw no other cars on the bridge and that

? ad been three to sev inutes since he had last seen
. a car on the bridge. ﬁstated he saw the wagon from

the time ited the bridge until he and Special Agent (SA)
stopped on the southbound side of I-285,
80.

stated that within the station wagon, he
noted the rear seat was down and in the load area were empty
boxes and plastic bags.

e e AT 7R-1835 SF 35
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Date of transcription 5/29]31

puring the morning of May 22, 1981, the following
observations were made:

At approximately 2:50 am, May 22, 1981, while in
the vicinity of Fulton Industrial Boulevard and Gordon Road,
I overheard radio traffic between the members of the ’
surveillance team located at the bridge on Georgia Highway
280 and the Chattahoochee River regarding a loud splash in
the river and the movement of a white station wagon. I

Fmmemred o ION mwA 1irsam shesavrvinag Fha wnhicles

Y-

[, .. |
PLOCECUCU LuUNaALuUD

AL CiIlA URASLL WIS A VALY Wi @ -
of Special Agent and Atlanta Police
Department Patrolman stopped, in company with 4{
a white station wagon, sou und on Interstate 285, South A

of the Georgia 280 overpass, joined n at that location.
Upon ny arrival, Special Agentﬁadviseﬂ mz ag to

what had transpired in the vicinity o e bridge and that
the driver of the station wagon, one Wayne Williams, had

consented to a search of the station wagon.

A gearch of the station wagon revealed a sack of
men's clothing on the floor of the right front side of the
vehicle, and a large bag of women's clothing in the load
area of the station wagon. Willians stated that the men's
clothing was his, having been worn at a gym in Ben Hill,
Georgia, while he tried out for a basketball team, and
that the women's clothing was his rother's, which he was
to throw away. Williams displayed the items from the sack

X . [ e - sl -
in the front seat, which were a palr of dark colored slacks,

black shoes, white jockey shorts and a red or red and black
striped tank top.

jams, who initially was interviewed by Special
Agent was reilntervieved by Special Agent _

and permitted to depart the area.
Are

P
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Dats of transcription

Wayne Bertram Willians, 1817 Penelope Road,
Northwest, Atlanta, Georgia, having been advised of the
identity of the interviewing Agent and the nature of the
interview, advised as follows: (It should be noted that

Williams had been stopped by Special Agent
and Patrolman & Atlanta Police Dep en

Upon being stopped, Williams wae asked for identi-
fication and supplied a Georgla Driver's License #4690690
which listed his full name, address 1817 Penelope Road,
Northwest, Atlanta, date of birth May 27, 1958, heigh
5'7", 155 pounds, brown eyes, brown hair. Patrolman
took subject's driver's license and returned to his vebicle.
Special Agent (SA) asked Williams if he could
look in his car an consented. Williams inquired
what "this" was all about and SA stated he could
not say at this time. After a pause, iams stated
"I know this must be about those boys."

oy

Williams advised he was in the area trying to
contact a Cheryl Johnson, 934-7766, who lived in the Spanish
Trace Apartments, Apartment Number F, North of Interstate 285,
in the vicinity of South Cobb Drive. He stated he wanted
to find out where Johnson lived so he could return later
in the day to contact her regarding an entertainment job
with his company, Nova Entertainment Corporation, Atlanta,
Georgia,

Williams advised he failed to contact Johnson
and proceeded south on South Cobb Drive over the Chattahoochee
River to "Starvin Marvin® (a gas station at Bolton and
South Cobb Drive). On the way to Starvin Marvin's, he
stopped at a liquor store and picked up a cardboard box
at a ligquor store. He placed a telephone call to Johnson's
residence at a pay telephone across from Starvin Marvin's
and was unable to get an answer. He picked up another
cardboard box in that vicinity and returned to Interstate
285 via South Cobb Drive where he was stopped.

AT 7A-1835 SF-35
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wWilliams made the following pertinent statements:

1, BHe lives with his parents and they have
a German Shepard. The dog is fourteen years old ané has
been in the station wagon.,

2. The male clothes in the paper bag were h
A

L] ]
basket ball clothes" (they were dress slacks, black

shoes with 2" heels and several shirts).

is
e

1
rce

3. BHis friend, Jim Comento has been previously
interviewed regarding the "murders." Jim Comento works
part-time at Nova Entertainment Corporation.

4, Williams initially stated he was getting
the boxes for band equipment and later stated he was getting
them for books that his mother owns.

5. Williams was stopped en route to pick up
a tape recorder.

6. The vehicle he was operat ting belonged to
his uncle, Ralph Barnhart, who lives in Columbus, Georgia.
{His uncle lets his father use the vehicle). Barnhart
can be reached at phone number 689-6380, in Columbus,

Georgia.

7. Williams recalled seeing two vehicles (white
and blue in cclor) which he believed were small trucks

or station wagons, with shells on them. He saw them at
a self sarvice gas station in the area of Starvin Marvin's.

It should be noted that Williams was observed
to be wearing a black or dark blue, fatique or baseball
cap, & black and orange jacket and dark slacks.”

wWithin the vehicle, two grocery-type paper bags
of clothing were observed. Both bags of clothing were inspected
by SA ﬁand an unknown Atlanta Police Officer. ’g?
One bag d woman apparel and from the size of the (G
clothlng, it appeared to be that of a heavy, short statured
woman. A blouse in this bag was believed to be white in

color, and it .also contained a red pant and jacket type
suit. 1In the other paper bag, male clothing was observed.
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They consisted of a dark colored (possibly black) pair of

pants; one black, leather dress shoe with approximately

a two-inch heel; and a shirt of unrecalled color. Both

bags_of hing contained additional clothing; however, ‘
SAﬂis unable to recall specific descriptions. ,@'}c,
williams advised the lady's clothing belonged to his mother,
while the male clothing was his "basketball clothes.™ However,
the clothes did not appear to be basketball-type clothing.

When guestioned about the shoe and long pants, Williams

said he left his basketball shoes at home and he did practice

in long pants. Williams, upon being questioned further,

advised he practiced on a basketball team sponsored by Schlitz.

An inspection of the 1970 white Chevrolet station
wagon by SA *found it to be in normal condition -—é’?&,

for a vehicl age. Although it appeared tc be in
an unkept condition, no peculiar scratches, dents or marks
were noted on the vehicle. Located in the vehicle, besides
the two aforementioned bags of clothing, were the following
items:

(1} Two cardboard boxes approximately twc and
one half feet by two and one half feet;

(2) One bed spread, white with green and black
pattern;

(3) One pair of men's underwear, large size,
olé and appeared to have been used for mechanical purposes
on a car. . :

In questioning of Williams, he advised he was
also a photographer and would shoot photographs over the
night and print the following day. He advised he took photo-
graphs for his company, Nova Entertainment Corporation.

During the detainment and questioning of Williams,
SA was present for a major portion of this
int . arrived on the scene where Williams Y
was detained at approximately 3:00 a.m. {approximately 10 U
to 15 minutes after Williams was detained). After
advised of information that Williams related to SA
departed the area to contact his superiors. Furthermore,
SA was present during Williams' detainment

.030a
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and SA _ observed SA - interview Williams

for approximately ten to fifteen minutes.

Williams had been interviewed by Special
Agent ﬂ Rovi ral Bureau of Investigation
(FBI) Supervisor & was briefed on Williams'
statements. He advised ne wanted to contact his superiors to
determine if Williams should be taken to the Atlanta Office
of the FBI for further questioning. He departed the area and
returned later stating he was advised that he should obtain

identification reg

-@? o

ardij itliams and to let him leave.
When Special Agent departed the area, to return to the

bridge, Williams was st1i eing questioned by FBI Agents
and Atlanta Police Department personnel.

031
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At approximately 3:20 a.m., Wayne Bertram Williams,

1817 Penelope Road, Northwest, ia, 794-8980, ‘ {-9(_/
was advised of the identity of as being

a Special Agent (SA) of the Pedera urea vestigation

(FBIi .

Williams was described as follows:

Race Black

Sex Male

Height S feet 6 inches

Weight 160 pounds

Hair Medium afro

Date of birth May 27, 1958

Dress Wearing a navy blue sweate

with orange trim; dark
blue pants; a black baseball
, hat; black shoes; and glasses
Complexion Ruddy

Williams gave SA mverbal consent for SA's
of the FBI and members of the anta Police Bureau to search
his vehicle. During the initial search, a pair of gloves
and a flashlight were observed laying in the front seat R
of the automobile. In the back floorboard was a white, 46,7
nylon cord, approximately 24 inches long., It appeared to X'/ e-
be braided like the type used in water skiing. Also numerous
dog hairs were observed in the rear of the vehicle. Mr.
Williams stated that he owned an old German Shepherd dog,
and the dog had previously ridden in the vehicle.
Williams was then asked if he would accompany SA
to -vehicle for the purpose of an interview.

Mr, Williams advised that he was the owner of
a city licensed business by the name of Southern Media
Communications/Nova Entertainment., He stated that he worked
out of the Atlanta Studios, 3140 Bast Shadowline Avenue,
Atlanta, Georgia. He stated that he had owned the business
since 1977. Williars explained that he worked various hours:
in the media productions.

J

!
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williams continued by saying that he had previously
left home at approximately 12:30 to 1:00 a.m, for the purpose
of locating the address of two sisters by the names nf Cheryl
and Barbara Johnson. The sisters supposedly lived at Spanish
Trace Apartments, Williams stated that he had an interview
lined up with the two sisters at approximately 9:30 to 10:00
a.m., May 2z, 1981, and wanted to locate their residence
before the interview. He continued by sayving that he could
not €ind the address and had used the telephone in order
to call them, but he had been given a bad number. He explained
that he then picked up several boxes, one at the ligquor
store across from the Starvin Marvin store on Bankhead Highway
and the other at the Race Track service station located
on Cobb Parkway. He said that he then left the service
station and was later pulled over hy the Atlanta Police
and SA*s of the Federal Bureau of Investigation.

williams denied stopping his vehicle and throwing
something off the bridge which crosses the Chattahoochee
River on James Jackson Parkway. He stated that he presentlv
lived with his parents and had no knowledge of the missing
or nurdered children in Atlanta, He stated that his only
knowledge concerning the case was what he had read in the
papers or heard on television. Wwilliams then comnlained
that the news coverage, esvecially Channel 11, was too exnlicit,
williams denied being homosexual,

After the interview was comp lilliams returned
to his vehicle, It was observed by SA* that the "7C
glove compartment of his vehicle was taped shut., When asked
about the taped glove compartment, Williams stated that
it was broken and would not stay shut, He then took the

tape off and voluntarily opened the glove compartment.

a9
\e)
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I3. INVESTIGATION CONDUCTED TQO CORROBORATE
EXCULPATORY STATEMENTS MADE BY
WAYNE BERTRAM WILLIAMS

This section contains the FD-302}5 of interviews
of and/or by the following individuals: f?

(1)
(2)
(3)
(4)
(5)
(6)

Il
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date of tramcription

6/5/81

nta, Georgia. He was advised of the fdentities ' !
e interviewing Agents, as well as the nature of the u@?(—«

interview to be conducted.
“was shown a photographic spread containing J
a photograph of Wayne Bertram Williams, HBe identified

the photograph of Williams as one of his clients, He did
not recognize any of the other photographs.

He advised that Williams does not work for the
Atlanta Studio and that the Southern Media Corporation
is not located at that address. He advised that Filliams
must tell people that this is his business address and
telephone because they frequently receive telephone calls
from people asking for "Mr. Williams."

He advised that Williams does business under
the name ®*Nova Entertainment® and previously did business
as "Onmega Entertainment.* He advised that Willlams does
a lot of business with him and has already spent about
$2,500.00 for studio time this year, and he usually paid
with checks drawn against his parents’ account.

He stated that a review of his billing records
disclosed that Will{iams has been booked in the studio at
the following times so far this year:

DATE HOURS

January 3, 1981 4:30 P.M, - 7:45 P.M.

February 7, 1981 1:45 P.M, - 3:30 P.M.

February 25' 1981 10:30 A.M. - 1:30 P.M,

April 30, 1981 6:15 P.M, - unknown (billed
for four hours)

Hay 9' 1981 12:20 P.M, -~ 4:40 P.M.

May 30, 1%81 Time unrecorded {billed

for 4% bhours)

AT 7A-1835 SF-35
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He advised that Williams would conduct auditions
at the studio, He stated that Williams acted as a "talent
scout” and rented studio time. He stated that either he or
his wife were always present in the studio when Williams
was there. He stated that Williams has conducted at least
a couple of hundred auditions. 3

advised that Williams would record the
auditions on cassette tapes and each person auditioned
would start the tape by stating his or her name, age, and
schocl. He stated that the auditions lasted only 1k to
2 minutes. He stated that at the conclusion of the audition,
Williams would thank them and state that he would get in
touch with them later.

He advised that Williams always auditioned black
children between the ages of 8 and 16. He stated that
he believes that they were mostly girls. He stated that
once a white girl about twenty years of age showed up in
response to one of his handbills and Williams did not know
what to do with her.

Fadvised that his control booth does mot  _#/9¢
have a w

ndow, so he never saw the people working with
williams. He stated that Williams fregquently carries a
camera and he assumes that he uses it to take photographs
of the people who come for an audition.

He advised that many of the kids who come for
auditions arrive by bus because he hearg them say that
they took the bus or that they have to catch the bus.

He stated that these kids would come both alone and with
their parents. He stated that on occasion, Williams would
take them home in his own car.

- -

Hadvised that the only adu call
coming w W iams to the studio were a

and a or Last Name Unknown.

that la rda 0, 1981) a girl named

Iast Name Unknown®™ came in with Williams. He sta
she told him that she used to work for Williams,

He advised that Williams claimed to have produced
a big disco hit in Burope. He said that he felt that Williams
was a little to young to have made such a recording.

-advised that the most peculiar thing about J

Williams was that he seemed to completely lack direction.

‘W "Of3é
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He said that a producer should have some type of "hook"
so that he could make some money, but almost everything
he saw Williams do would never bring him any money. He
said that williams just kept doing the same type of short
auditions over and over.

He stated that within the past few months, Williams
came in with some very severe scratches on both his arms.
He said that they appeared to be possibly knife or fingernail
scratches. He said that Williams told him that he had
fallen.

in. She was shown a photographic spread containing a photograph

of Wayne Bertram Williams. She identified the photograph
of wWilliams as one of their studio clients. She did not recognize
any of the other photographs.

She advised that she had also seen the cuts and
scratches on Williams® arms. She stated that she thinks
that it was about two months ago and Williams said that
he had fallen. She advised that she did not believe that
these particular marks could have come from a fall.

She advised that the marks went the whole length
of both arms and were very ugly. She stated that they
looked like they had bled a lot and were very swollen.

She stated that the marks were up and down, not across
his arms.

At this timm“companied 47 e
the interviewing Agents to Federa ureau o nvestigation

(FBI) Headquarters, Atlanta, where they were shown a

series of photographic spreads containing photographs of the
victims in this investigation. They advised that they digd

not recognize any of the pictures as individuals who were with
Williams at their studio. They advised that it would be
possible that one or more of these individuals had been to their
studio but at this time, they were not sure.

037 -
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Data of transcription

?was advised of the identity of the interviewing
Agent and of the nature of the investigation. BHe, thereafter,

furnished the following informations

He is familiar with Wayne Bertram Williams in
a professional capacity. Williams utilizes
his sound recording studio which he perates. ;é;'?Cr'
Wwilliams will average about 15 to 20 Eits to the studio
in the course of one year. Of those visits, approximately
80 percent of the visitors are black males. In general,
the children would be brought in ostensibly for the purpose
of having their wvoices recorded, either in speaking parts
or singing. Williams would have the children state their
name, age and school, and then would tell them to begin.

Each of these tapes were furnished to Williams in the form
of a cassette,

n indicated that he wished to assist this
investigation In every way possible and would cooperate
with the Federal Bureau of Investigation (FBI! completely.

Lt #me
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Datas of transcription 6-5-81

Atlanta, Georgla, was ln!orme! ol !!e I!entlties of the -

interviewing Agents and of the nature of the investigation.

She, thereafter, voluntarily provided the following

InmfFfoarmadkd
AL UL LA §

“ was shown a photograph of Wayne Bertram
Williams, which she { d illiams,® whom
she had known through for the past four
to five years. e group of boys" who he
taught to sing. would sometimes go to Wayne's
s parents, to practice singing.
might have received $10 to $20 at
Wayne would pick

H Wayne's father's

burgundy Ford or in a blue Plymouth, ‘*was not aware

that Wayne had ever worked as an Arson estigator, but

thought Wayne's father worked as a photographer and detective.

Qhas met Wayne's parents on several occasions and has ’476/
o0 their home. Wayne's mother is a retired school

teacher. She taught previously at Walton Middle School,

H has never seen Wayne with women. She stated
"he seeme ttle funny,”™ and he never secemed interested

in women; however, she could not say that Williams was gay.
-had never seen Wayne with a gun.

- last saw Wayne two we & Saturday
when he came ower asking her to bring to the studio
off Piedmont. He had previously left_a note, with directions

to t studio at — home,
for wvheén no one was home a
this handwritten note to in

use,
wing Agents.

has heard q sing and thinks he is
a good singer. She has also heard tapes made by Wayne of -J
S ivoins.
) AT 7A-1835 SF 35
6/3/81 Atlanta, Georgia AT 7A-1835 SF 69
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Y

related the
N T e
between Wayne and

following conversation gshe overheard

Lt b L L L - -

"Wayne: 'Boy, what do you do with so much money?'™

She could not hear _reply.

*Wayne again: 'I give you money,'*"

tat d that the above conver gi on took
place the t me she saw Wavne wo weeks
aao, on a Saturday did no tion concerning
the conversation, ﬁadvised e interests
rls,

were sports and gi

q provided for review approximately ten (10
e photogranhs, and five (5+ color

8 x 10 glos Y '
slides of
clothes outfits against a studio background. These photograohs

who was shown posing in different
and slides were taken sometime around December, 1979. They

were to be used in —portfolio.

advised has not seen Wayne as
much in the past few mon e had in the past. She
his not i{nterested in

believes this is because
singing for Wayne any more.

.

l
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Date of tumcrlntlon__wl_

_pwr
Purolator Courier
2 point, Georgia,
was Jocated at his place

: AT LE - sed of the nature of the
1nterview, and of the identity of the interviewing Agent,
- voluntarily provided the following information.

According to - after a comprehensive review
of operational records, he had determined that there is no
route near the James Jackson Parkway Bridge d the time
period 2:00 A.M. through 3:00 A.M. Further, *stated
that a review of records determined that no vehicles had been
out on any type of delivery or pickup during the early morning
hours, siecifically 2:00 A.M. through 3:00 A.M., on May 22,
1981. stated that if anything in that area had been
handl uld have been handled by Route 54, Bowever, —
pointed out to the interviewing Agent that Route 54 would no
have departed the Purolator premises until at least 8:00 A.M.
on May 22, 1981.

_ stated that the Purolator Corporation does not "é']L
own or operate ﬁpe of pickups or passenger-type vehicles
r

with campers. stated that the Purolator firm utilizes
only Ford vans, vans with large type carrier boxes and
diesel trucks with 20 foot trailers. The latter vehicle, the
diesel trucks with the 20 foot trailers, are utilized for
over-the~road type of deliveries.

— stated that as a matter of practice, no vehicles
are on any type of ries or pickups from the hours 11:00 P.M.
through 6:00 A.M. stated that he would cause a search

to be made of all corde, including time cards, with regard

to May 22, 1981, in an attempt to determine whether any vehicles
or employees had been in operation during the hours 2:00 A.M.
through 3:00 A.M. on May 22, 1981, Pollowing this review,

stated that he would immediately telephonically contact the

interviewing Agent, A
N
AT 7A-1835 SF-35
tnvestigation on____6,/8 /81 st Atlanta, Georgla — — rfiee JTR-1835 SF-69—
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Dats of trlmulnﬂo‘lluﬁ_lﬁ‘r
on June 9, 1981, —
HPurolator Courier Co ration, 1340 Milled
reet,

ast Point, Georgia,
telephonically contacted the 1In stated
that after a review of the corporation's records, he had
determined that one vehicle had been in service on the

night of May 21 - 22, 1981. This vehicle had been d n
by According to the manifest that
pos ated that there should be no reas

1

why the veh cle would hav near the James Jackson
Parkway Bridge. Further, stated that according
to the manifest, the driver had been in the northeastern

part of Atlanta during the hours 2:00 A.M. through
3:00 A.M. on M.ay 22' 1981. K

pointed out to the interviewing Agent that

all lay-over drivers who drive through the Atlanta area ~4f B
normally maintain the o their vehicles while staying 7
in the Atlanta area. stated that is was possible

that one of these drivers could have been in possession
of a Purolator vehicle and could possibly have been driving
near that area. However, due to the fact that most of the

drivers are logged in and out and that a mi ecord
is maintained with regards to each vehicle, stated

that the prob of this occurrence was quite remote.
Additionally,wstated that his records indicated that
one over-the-road truck had been in operation during the

hours of 11:00 P.M. through 6:00 A.M. during May 21 - 22,

1981. However, this vehicle was described as diesel
tractor, cabover, with a twenty foot
stated that he would make the driver, available

for interview and would also provide the ewlng Agent
with the documentation governing this particular route.

On June 9, 1981, ! provided a xerox copy of
the manifest with regards to Route Number 026, currently I
being driven by_ After reviewing this manifest, _.-

AT 7A-1835 SP-35
investigation or6,/9 /81 Atlanta, Georgia FiFA=1835 SF=69 —
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it was determined that the stops that -had made,
according to the log, were not in an area near the

James Jackson Pirkwai. Further, a review of the stops u{§“7c;

indicated that

should not have been e
Northwestern si tlanta. Thereafter, intro-
duced # to the interviewing Agent and was

subsequ Y interviewed.

A«
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/2/81

Date of transcription

mw.ﬁed of
the identities of the interviewing Special Agents of the
Federal Bureau of Investigation (FBI), the nature of the
interview, and thereafter provided the following infor-

mation:

by Specia! !gent

state hat after having been contacted
earlier this week, he had thought

a great deal abou ident of giving the tape recorder

to Wayne Williams, stated that he had been re-thinking

ﬁtter and coul relate the incident more accurately.

stated that he was absolutely certain that Williams

e for the tape recorder on
stated that he remembered
Lounge at approximately

come to the Sans Souci Lo
Friday evening, May 22, 1981.

that after arrjiving at the Sans uc

8:15-8:30 PM,# recalled that ced Williams'
tape deck on the Iront seat of his truck. After ué
arriving at the Sans Souci Lounge, cked up an arm- 76—’
ful of his paperwork and carried "ﬁo ‘the lounge, leaving

the tape recorder in the truck. stated that he then
is brother to retrieve the tape deck from the truck.

S
*stated that his brother placed deck in the
oifice area of the Sans Souci Iounge.
was positive that this was Friday even

stated that he
ng, May 22, 1981,

“brother only works on Friday evenings at the lounge.
place

stated that a short after the tape deck was

in the office area, from the frm

taking tickets, buzzed the pnone 1In the office. H
stated that he looked out of ice and saw Wayne lliams

standing by the front door. mstated that he immediately
went into the office, picked up the tape deck ook it to
the front door area and gave it to Williams’ stated

that the conversation was very brief and very casual. Then
williams took the tape deck and left the lounge. :

restated that he was absolutely certain that

his incident took place on Friday evening, May 22, 198l.

. stated that he was positive that Williams had
the lounge on Thursday evening, May 21, 198l. |
V.

Investigation on__saﬂm_—__tt File OM 35 ’ 69
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AT 7A-1835-SF 35,69

for the tape deck as Williams had called on Friday
afternoon to ask him to bring the tape d nto the Sans
Souci Lounge.

E stated that in retrospe
Williams 1n tne company of a female.
only person he had en Williams in

man known to him as
and Williams to be b

2 - /{
evening and that he was certain Williams “ come in
ec

had never seen
said that the
pany of was a
believed
casion in e
recording of children's r R stated that he did _{?7&/
not know very much about * d attempt to find
out more information abou im. stated that he had
scen Williams driving a "gray police car type" of automobile
ﬁsibly a late-model, light brown Ford on occasion.

a 1

stated that he did not know any clubs or lounges
lliams or -might frequent,

045



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dats of transcription

was contacted a address,

was advised of the identity of the interviewing Agent
and the nature of the interview and thereafter provided
the following informations il

—
assist his brother

Baturday evenings. en working
at the lounge for an one month. stated

5
that his brother ﬁhad asked retrieve a tape
deck from his bro B truck. stated that this

incident took Friday evening about 8:30 P.M.,

May 22, mstated that he went to the front
seat of .ruck and retrieved a component type tape
stated that he carried the

tape deck into the office area of the S uci Lounge and
placed it on the floor near the door. stated that
he did know Wayne Williams on sight. stated that

he did not see Williams come to Sang Souci Lounge on
friday evening, May 22, 1981. advised that he
generally worked the rear section the lounge by the

backdoor and would not have necessarlﬂn customers
who entered throunah the front door. gtatad that he

31d not see Williams leave with the tape deck. _F
advised that he was positive this incident occurred on
Friday evening, May 22, 1981.

rked in the lounge to
on Friday and

22
-y

-
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 5-2 f-81

(3% ]
»n

-

:
The following observations were noted on Mavy

1981:

Telephone number 934-7767 is subscribed to by
the Southern Rell Telephone Company, Tucker, Georgia. It
is referred to as an assignment number and is essentizally
a working number for in-house operations for Southern BRell
Telephone Company. The number is not manned after 6:00

pom-

Telephone number 934-7766 has a "changed®™ recording
answering the telephone. The caller is advised that the
nunber has been changed to 768-2710. 1In dialing this number,
it comes to a Merle Norman Cosmetics Studio, 014 National
Village, 5151 014 National Righway, College Park, Georgia.

Both of the above two telephone numbers, 934-7767
and 768-2710, were unfamiliar with the name Cheryl Johnson
as an employee or a customer,

ap—

~
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6-8-81

Date of transcription

—

On June 5, 1981, Special Agent (SA m
made an, appéarance before Fulton County Judge, omas on,

at the Juvenile Court, 445 Capitol Avenue, Southwest, Atlanta,

Geo At that time, Judge D sued an order permitting
SA to interview who is currently
ged in the Pul y Juvenile Home. Judge

bei

Dillon requested that a Probation Officer be presen uring

the interview. Due to the fact that ion
Qfficer is telephone num

it was agre Dillon and SA
would represent the Fulton County Authorfities during the
interview.

Thereafter, SAP in the presence
- conducted the following interview with
S

Home, and 1s currently on probation, was advised of the nature
of the {nterview and of the identity of the interviewing

Agent. stated that he has not been solicited for

any type of audition ards to his ability to play

the drums. Further, stated that he was not familiar )
with any of the individuals iiai wiii depicted in a photographic
spread that was displayed to This photographic

spread, which included the black and white photograph of

Wayne Bertr s, date of birth May 27, 1958, was
displayed tWat the time of the interview. Purther,

a Xerox copy O Y hat ha tilized by Williams,

was also displayed to tated that he was

not familiar with anyon te tographic spread

nor was he familfar with the flyer, stated that

at no occasion had he ever visited any 8 home in an attempt
to either audition or be interviewed with regards to his
musical abilit{ies.

Atlanta, Georgia. Finally, stated that he has never ~
visited a recording astudio, no a8 he ever been contacted

Fstated that he was not familiar with the
name Wayne Bertram Williams,“nelope Road, Northwest,

AT 7A-1835 SF 35

6/5/81 Atlanta, Georgia fie o AT TA-1835 SF 69
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of participation in any type of

with regards to any tyoe
L) hirmtmm e ot d eed deos
BNiOW ©OuUS .I.IIC-‘-’Q acuwliy .l.‘-’

The following descriptive data was obtained from
observation and interview:

Name

Race Negro
Sex »

SRETNEEE B
eet 3 inches

Place of birth

Height

Weight 110 pounds
Hair Black (short)
Eyes Brown
Residence

049
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FD-302 (REV. 3-8-77)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1

Date of lunscrlpﬂonm___

—1

was asked i1f there was a resident
eryl Johnson living in Apartment F-4.

by the name of C

_ advised that there are only three
buildings in the apar!ment conplex: A complex, B complex

and C complex; there are no F complexes.

reviewed her listing of all occupants
of the apartments a View Terrace and she advised

that the mone “ the
nane of D and
ntly moved to the Center View Terrace Apartments ~4@*7C;-

n the last few months and they had come in from Texas.
hac a small baby.

After comp her review of the tenant listing
for the apartments, advised that there are
no other Johnsons 1i n € Center View Terrace Apartments

and she cannot remember ever hearing of any Johnsons perhaps
living with someone else in the apartments.

_will contact the Pederal Bureau

of Invest!ga!ion IFB!’ if she does hear of any Cheryl
Johnscen living with anyone else in the apartment complex. _

»
pe_JA-1835 SM-35.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

|

Date of tramcrlﬂlon__ﬁ_/ 5/ Bl

dentity
and

—stated that one week ago on May 22, 1981, a
young black male wearing glasses appeared at oor of

the Sans Souci Lounge and asked for "Gino." stated she did
not knhow dividual's name but believed she had seen him
before. he man asked for Ginoc and she

buzzed in the office of the lounge. (N
stated that she did not know the purpose of the maWt
nor did she see him conduct any conversation with A
stated that this incident took place sometime Be!%re »{;GRL,
: P.M. on May 22, 1981.

-was shown a photograph of Hayne Bertram Williams
and asked If she recognized the man. stated "Yes I

sitive that is the man that

cdato

wor on May s 1981,
stated that she t seen the man before to the best ©
her knowledge.

ha

#stated that she did not see the man
have any conversdtion _with anyone in the lounge and did not
notice when he left. F restated that she was positive

that the photograph of hayne Bertram Williams was identical ”j

to the man that asked to speak to Gino on Priday evening,
May 22, 1981.

- -
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

'

Date of tunml&lrl ﬂ'/BJ._

rporation, edge Street,
East Point, Georgia. After being advised of the nature
of the interview and of the identity of the interviewing
Agent,- voluntarily provided the following informa-
tion:

y employed on the Monday night

ning shift commencing at 8:00 P.M. and
terminating at approximately 4:00 A.M. is currently
assigned to Route Number 026. As such, ives the
eastern part of the Greater Atlanta area. was
asked if he had ever been on the James Jackm:kway
Brid which is an extension of the South Cobb Drive Parkway.
m stated that he had never been on that extension.

r, stated that he would have no reason

cause to n that bridge with regards to his job. _
was asked specifically if he could recall his movements
on the night of May 21 ~ 22, 1981. who referred «ff
to a xerox copy of a log, stated tha at night, during 'Qc%’

the time period 2:00 A.M. to 3:30 A.M., he had been at

the Atlanta Ga ompany on Caroline Street. Following

this stop, had gone to Peachtree Street, nortr

on Peachtre reet to the Interstate 75 Exchange,
had then traveled Interstate ‘75 North to tate

East, exiting at the Powers Ferry exit. ﬂ had then
made a stop at ADP and then had reentere nterstate

285 Freeway. q stated he had traveled east bound

on the 285 Exp y to Interstate 85 and then had traveled
south on Interstate 85 to the Chamblee-Tucker Road Exchange.
At that exit, had made a stop at S
recalled that he had met another driver,

who drives Route Number 024, at approximately l: .
on May 22, 1981, explained that he normally met

AT 7A-1835 SF-35
investigation on 0/ 3/81 Ajklanta, Georgia rdBd=-1835 SF-69
L)
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Hat the Pershing Point area of Peachtree

. ree 447 North Peachtree Street, explained
sometimes makes a pickup for

schedule.

—stated that he would be willing to
submit to & polygraph examination with regards to the
above information and with regards to his presence /

near, or on, the Jackson Parkway Bridge, stated
that the only exits that he had made off o erstate
285 Highway were the Power d the exit

at Chamblee Tucker Road.

r
El Camino type vehicle.

The following descriptive data was obtainegd
through observation and interview:
Name

Race W!ite

Sex Male

Height

Weight

Hair

Eyes

bate of Birth
Miscellaneous

. 064
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FD-30/ (REV. 3-8:74)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription

On May 22, 1981, Wayne Bertram Williams, 1817
Penelope Road, Northwest, Atlanta, Georgia, telephone number
(404) 794-8986, was located at his residence. After being
advised of the nature of the interview and of the identities
of the lnterviewing Agents, Williams was provided with an

...... - ol Lo S8 _3OE 1114 =
®Interrogation; Advice of Rights" form {FD-395:. Willians

read this form, stated that he fully understood his rights
as set forth on this form and subsequently signed this form.
Williams then voluntarily provided the following information:

williams stated that during the early morning
hours of May 22, 1981, he had had occasion to be at the
intersections of South Cobb Drive and Interstate 285 (I-285:.
Williams explained to the interviewing Agents that he had
been in this area in an attempt to locate an address that
had been furnished to him by an individual known as Cheryl
J. Johnson. Williams explained that he had had a telephone
conversation with Johnson on May 20, 1981 during the afternoon,
at approximately 2:00 or 3:00 p.m.

Williams produced a Xerox copy of a flyer wherein
his home telephone number was printed to provide a response
to an inquiry for individuals interested in performing.
williams, who operates Nova Entertainment, stated that he
is into producing records and movies. As such, this individual,
Cheryl Johnson, had contacted Williams and provided Williams
with the following address and telephone number:

*2300 Benson Road, Marietta Drive
Marietta, Georgia
Telephone number 934-7766"

williams displayed a handwritten message wherein
this name, address and telephone number appeared. Williams
explained that his mother had taken this message on Thursday,
May 21, 1981, when Johnson had called Williams again, Williams
stated that he was not certain of the address and that it
might have been Benson Pool Road instead of Benson Road.

' AT 72-1835 SF 69
Investigation ...__ELZZLB_L.___.: _Aj:lanhn,__ﬁanngh____._rm o AT 7A=-1835 SF 35
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AT 7A-1835 SF 69 2

Therefore, Williams was of the understanding that
he had a 6:30 a.m. appointment with Cheryl Johnson on May
22, 1981 with regards to an interview concerning her acting
in a local commercial. Williams, therefore, as was his
stated custom, had attempted to locate Johnson's address
prior to interviewing her. Williams explained that he always
went to addresses to locate them in advance so that he could
find them when his appointment was scheduled.

When asked to recount his activities on the night
of May 21, 1981, Williams stated that he had stopped at
the Sans Souci Lounge, on West Peachtree, to see Wilbur
Jordan. Williams was attempting to pick up a tape recorder
from Jordan which he had loaned to him. Williams recalled
that he had talked with a Negro female, who he stated was
in her 40's, and who was taking admission. This individual
had informed Williams that Jordan had been in but was not
around at that time. Williams had left a message with her
regarding the tape recorder and then had driven to Smyrna,
Georgia in an attempt to find Johnson's address.

Williams stated he had driven around the Smyrna,
Georgia area in a futile attempt, and had been unable to
locate the address. Williams recalled that he had started
his search for the address on Church Street in Smyrna, somewhere
around 1:30 a.m., May 22, 1981, When Williams was unable
to locate the address, he started to drive back to the Dixie
Hills area of Atlanta in which his parents reside. This,
according to Williams, explained his presence on the James
Jackson Parkway.

Williams stated that some time between 2:15 a.m.
and 2:45 a.m., he had placed a call through telephone number
934-7766. Williams had asked the individual who had answered
the telephone for Cheryl Johnson or Barbara Jackson (either
name being the same person, according to Williams). The
individual who answered the telephone stated, “she ain't
here," and then hung up. Williams stated that he had placed
this telephone call from a pay telephone located near a
liquor store that was at the south end of the James Jackson
bridge.

Special Agent (SA) —at this point, ,é?c_
asked Williams to reiterate his movements over the James
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Jackson bridge. wWilliams replied that he had driven west

on Interstate 20 (I-20) and north on I-285 and had driven
around the Smyrna, Georgia area, Then Williams had driven

in a southeasterly direction towards the city. williams
stated that he had driven south, over the bridge, stopped

to use the pay telephone, placed the call and then had driven
north over the bridge towards I-285, Williams had intended
to drive southward towards I-20, but his traffic stop by

the Atlatna Police had interferred with his travel.

Williams was asked to describe the speed at which
he had been driving when he had crossed the bridge on both
occasions., Williams stated that he had been driving his
"normal speed.,” Williams explained that inasmuch as the
automobile that he was driving was an old automobile, he
bad not driven over 50 miles per hour. Due to the fact
that there were bumps in the road near the bridge, Willlams
stated that he had possibly slowed down to 25 miles per
hour., Williams denied stopping on the bridge and denied
throwing anything from the bridge into the river,

williams stated that when he had been driving
south, over the bridge, he had observed a white vehicle,
such as a small pickup or small truck, that had blue writinag
on it., Wwilliams recalled that the license number of the
vehicle that he described had the letters WB and possibly
the numeral "l.*" WwWilliams could@ not recall in what order
these letters appeared, nor any other number.

Williams stated that he had observed this vehicle
on the bridge at the same time that he had been on the bridge,
but could not state whether or not it was when he was southbound
or northbound. .

williams was asked to explain the nature of his
appointment with Cheryl Johnson, Williams stated that he
intended to interview Johnson with the purpose of determining
whether or not she would be suitable for an audition, Williams
stated that inasmuch as he had had a lengthy conversation
with Johnson on May 20, 1981, he felt that Johnson would
be suitable for a commercial spot that Williams was attempting
to £fi11. wWilliams stated that this commercial was to be
filmed on May 22, 1981 at approximately 10:00 a.m,, at Atlanta,
Georgia.
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Williams did not elaborate on the nature of the
comnercial or the location of the filming,

Williams was asked to identify the owner of the
vehicle that he had been driving during the early morning
hours of May 22, 198l. At this point, Williams introduced
his father, Homer C. Williams., Williams, who referred to
his father as "Mr. Williams,"™ stated that his father was
a retired school teacher. Homer Williams stated that he
had obtained the station wagon from his brother-in-law,
Ralph Barnhart, Columbus, Georgia. Williams had permitted
his son to utilize the vehicle with regards to his business.

With regards to the nature of Williams' business,
Wwilliams explained that he was a producer of records, as
well as a talent scout, Williams stated that he did not
take many out-of-town trips but was "on the road"™ most of
the time, Williams described his business as a 9:00 p.m,
to 5:00 a.m.-type job, Williams often visits clubs and
private residences to conduct numerous interviews,

SA* asked williams to recount the incidents .(i'?c’/
with regards & being stopped by law enforcement officials

on the morning of May 22, 1981. Williams recalled that

he had told the officers that he had not stopped on the

bridge and that he did not drop anything into the Chattahoochee
River, williams had indicated that he had had in his vehicle,

at that time, two cardboard boxes, which he had picked up

from a garbage dumpster behind the liquor store near the

Janes Jackson br idgvo Williams explained that he had Fiched

these boxes up to give to his mother for her use in storing
books, Additionally, Williams recalled that he had had

items of clothing in his car. These items of clothing belonged
to his mother and to Williams,

At the time that williams was stopped by the law
enforcement officers, he had permitted them to search his
vehicle. Williams stated that he had been interviewed at

the time of this aearch and wag thereafter roaleaced,

williams was asked if he could account for his
whereabouts on specific dates, notably March 30, 1981; April
2, 1981; and April 21, 1981, Wwilliams stated that it would
require a review of his records and requested that the

0€3
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interviewing Agents accompany him to his bedroom, in which he
maintained a small office area,

The interviewing Agents accompanied Williams to
a bedroom located in the rear portion of the home, wherein
a small desk and two metal file cabinets were observed,
Williams then searched@ through his paners on the desk and
in the file cabinets and stated that his whereabouts on
those particular dates were as follows:

March 30, 19381:

Williams stated that he was at City B
also been at home had been visited by
telephone number Williams explained a e anc

gseveral of his friends nlayed in a small group. Williams
provided the following names as memhers of his groun:

o

EP'}OH" number

i-Ill.ll.l
4c

April 2, 1981:

Williams stated he had been in College Park, Georgia
practicing with the above-mentioned group.

April 21, 1981s

Williams had been at the following schools handing
out his business flyers:

{1+ Anderson Park Elementary Schooly
{2+ Pulton High School;

(3+ Archer High Schoolj;

(4» "Crawford Long Middle School,”

Williams was asked if he would give written consent
to have his automobile and residence searched by the interviewing

« 070 : 369
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Agents, Williams stated that he ‘would at any time.

williams made the comment, "You people must have
a very tough job because of the news media. They tell too
much.® Williams and the interviewing Agents engaged in a
brief conversation with regards to the recent information
on the Atlanta murder case. Thereafter, the interview was
terminated.,

The following descriptive data was obtained through
observation and interviews

Nanme Wayne Bertram Williams

Race Regro

Sex MAle

Height S feet 7 inches

Weiabt 1% vpoundas

Date of birth May 27,1958

Place of birth Atlanta, Georgila

Social Secucity L7

Account_ Number

Eyes Brown [élstomarily wears
glasses)

Hair Dark brown
{medium afro

Facial hair williams appear to have a
wispy mustache

Vehicle 1970 Chevrclet station

wagon; white in color;

bearing 198) Ceorgia license
LIM B66 (reqgistered to
Ralph Barnhart, 3822 Montrose
Drive, Columbusg, Georgia)
Arrest record Williams stated he had been
arrested for the Unauthorized
use of Fmergency Equipment by
the Atlanta Police Department;

W
charges were dropped.

williams stated he had also been
arrested by the East Point
Police Department, based upon
a complaint involving a false
report.

<« 071 :
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AT 7A-1835 SF 69

Scars and tattoos

Miscellaneous

I~

It was noted that Williams
had pronounced facial scars
on both cheeks as a result
of a possible skin irritation.
Wwilliams stated he had pre-~
viously been associated with
the news medla in the Atlanta
area. (Williams purportedly
had been a reporter with a
local radio station.

/e



F-DERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transeription 6/15/81

Wayne Bertram Williams was located at a public pay

telephone booth at the intersection of Emily Place and ,—]

Bankhead Highway, at approximately 4: ne 3, 1981,
by Supervisor (SSA) and Special
Agent (SA) and Ser n of the
Atlanta Pol

Special t
ssA [ 2avisea uuim
e [

is identity, at -
advised Williams 4@’7&

which time, Atlanta Police Sergeant
of his identity and the fact that h n his possession a \
search warrant for Williams' 1970 Chevrolet statiorn wagon which

s person coculd

he was driving, and for Williams' person. Sergeant
provided ¥Williams with a copy of these warr
that Williams accompany him and FBI Agents
to the Atlanta FBI Office so that the search o
be conducted. Williams voluntarily entered an FBI vehicle and
was transported to FBI Headquarters, Atlanta, Georgia.

nd re
and

AT 7A-1835 SF 35
6/3/81 Atlanta, Georgia AT 7A-1835 SF 69
ot File #

SA
2 810182
by Date dictared

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outeide your agency. (4 V4 -1-7}
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

£ _Nn_na
L+ D fuad - IF §
Date of transcription

Wayne Bertram Hilllamsléoluntarily appeared at
the Atlanta Office of the Federal Bureau of Investigation
(FB1), Atlanta, Georgla. He was advised of the identities

- et RS - R R

e nature of the investigation being conducted:

wWilliams was furnished a cory of the standard
form, "Interrogation; Advice of Rights.®” He read this form,
stated he understood his rights and proceeded to execute

this form. He, thereafter, furnished the following information:

iewing Agents and of the identity of Sergeant
Atlanta Police Department. Re was further ,{L
;)

76~

His full name is Wayne Bertram Williams, Social uéz?
.

Security Account Number

On early Thursday, May 21, 1981, at approximately
1:00 p.m., he was out on the streets looking for Thomas
Johnson in the vicinity of Pairburn and Campbellton Roads.
Be went to the Ben Hill gymnasium in that vicinity and ended
up playing basketball for about 30 to 45 minutes., He recalled
playing with a team wearing uniforms with the word "Schlitz*®
on the jerseys and one of the ball players was called "Red,”

On Thursday, May 21, 1981, he further recalls
that at approximately 4:00 p.m., he received a telephone
call from a female identifying herself as Cheryl Johnson.
She spoke with hir concerning an interview for possible
audition with williams and furnished an apartment address
of the Spanish Trace Apartments, off South Cobb Drive and
Church Street in Smyrna, Georgia. She left a telephone
number Of 934-7766. He talked regarding her background,
and she finally indicated that she would prefer the interview
on the morning of May 22, 1981, at approximately 7:00 a.m.
She indicated that she went to work at about 7:30 a.m. and
therefore, would not be available after that time., She
was advised by Williams that in all probability, a second
appointment would be scheduled for Saturday, May 23, 1981,
as either a follow-up interview or audition.

AT 7A-1835 SF 35

investigation on

6/3-4/81 at Atlanta, Georgia rieso_ AT TA-1835 SF 69

EA
oy 4 ... s
r

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBL. It is the property of the FBI and is ‘oaned 10 yOur agency;

it and jts contents are not 1o pe distributed outside your agency. O 7 Z‘
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AT 7A-1835 SF 69/35 : 2

Later that same day, he recalls being at his

residence for most of the remaining hours. He recalls
having dinner at his gesidence with his mother at ahout
6:00 p.m. Also on the same evening, he slept for a brief
period of time. Also at one point during the evening, he
spoke with wWwillie Hunter by telephone. His parents had

gone out for a while and had taken the car.

At approximately 1:00 a.m., on the morning of
May 22, 1981, he was at the Sans Souci Lounge in downtown
Atlanta., He stopped in there momentarily to talk to the
manager, Mr, Jordan, to retrieve a tape recorder belonging
to him (williams), which was on loan to Jordan., He talked
to the girl at the door, who worked the admissions office.
She indicated that Jordan was tied up and with that, he,
williams, departed the area. He decided he would try

to locate the apartment of Cheryl Johnson in order to make

his appointment at 7:00 a.m, on the same morning. He could
not specifically recall the apartment number, but indicated
that perhaps it was F4 or some other two-~digit apartment
number. He drove around for a hrief period of time looking
for the Spanish Trace Apartments on Cobb Parkway and in

the Smyrna area; however, he had no luck, While he was

on the Cobb Parkway, he tried to call her telephone number,
934-7766. The telephone line was busy. He noticed there
were some boxes at the liquor store in the vicinity of where
he made the call and decided to pick up two boxes for his
mother. Also, a short time later, while on Cobb Drive
outside the perimeter, he made another call to the same

number and this time, he got no answer, BHe proceeded south
on Interstate 285 (I-285) and crossed over the Chattahoochee
River via the James Jackson Parkway bridge, As he crossed
over the James Jackson Parkway bridge, he pulled off to

the right side of the road (the south side) onto a gravelled
parking lot area. There were several stores in the background
and it was here that he checked the number that he had called.
He proceeded to the Starvin Marvin store near the intersections
of Bolton Road and James Jackson Parkway. At that location,

he once again called Cheryl Johnson's telephone number,
anmd +ha ‘nﬁi“{f‘lun1 that answered the televphone stated .the:e

L~ A it iV A Y AVIWG A il CRAIIOW LU A T4 LT R A= N N e Yo 2 d B el NNl

is nobody here by that name," and hung up the phone.

About the same time, also in the vicinity of James
Jackson Parkway and Bolton Road, he picked up some additional

~ 075 3'/;?
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cardboard boxes, which he was going to use to pack some
ftems at his residence.

He proceeded back from Bolton Road and James Jackson
Parkway on James Jackson Parkway towards the bridge. As
he passed the same gravelled parking area where he had initially
stopped to check the telephone number, he noticed a vehicle
pulling out from the general area of the store with its
lights on. Re believed that this was a blue Pontiac and
it fell in behind him immediately. He continued to drive
across the bridge.

The total time it took him to drive from the first
stopping point on the gravelled parking area to the Starvin
Marvin and back again was two minutes, He continued to
cross over the bridge for a second time, headed back towards
I-285 and entered that road in a southerly direction. A
short distance after he entered I-285, he was stopped by
officers of the Atlanta Police Department and Agents of
the Pederal Bureau of Investigation (FBI).

He recalls that while proceeding towards the James
Jackson bridge in a southerly direction, there were several
additional vehicles in the vicinity. There were a total
of four vehicles, including his own, which crossed the bridge
in the span of time of a minute or two, The first vehicle
was a brown Toyota with a CB (Citizens Band) antenna on
the back. This vehicle had passed him earlier on South
Cobb Drive and proceeded at a high rate of speed across
the James Jackson bridge. The second vehicle was an Fl
Camino, being white in color, with a camper~top back. The
camper back was only big enough to lie down in and was con-
structed in contour with the passenger compartment. The
rear windows of the camper were more round than rectangle,
It was driven by a white male with shoulder~length hair,
wearing a blue cap. He anpeared to have been a big man,
and williams could not describe him further. This vehicle
was only a short distance in front of him as he (Williams)
crossed the bridge. However, when he (Willlams) arrived
at the intersection of Bolton Road and James Jackson Parkway,
he d1d not see this vehicle again, as it aprarently continued
straight across on James Jackson Parkway. Vehicle number
four, which was behind him, was the same description as

076 304
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the E1 Camino mentioned above. This vehicle was only a
short distance behind him as he crossed the hridge on James
Jackson Parkway. This vehicle was also driven by a white
male, not further described. He recalls as he was leaving
the Starvin Marvin, headed back towards James Jackson Parkway,
seeing this El Camino sitting at the light on James Jackson
Parkway. He recalls that there were some writing on the
side of the front door panel, possibly advertising a company.
Fe could not state as to the name of the company. Durling

the time that he was on the bridge, his speed never dropped
below 20 miles ver hour.

He indicated that following his experience with the
Officers of the Atlanta Police Department and Agents of the
FBI, approximately an hour or so after he was stonped on
I-285, he drove into several apartment complexes trying to
locate some of his friends, but was unsuccessful, He,
thereafter, proceeded to his residence,

At no time Jduring his travels on the early morning
hours of May 22, 1981 did he have occasion to stop on the
James Jackson Parkway bridge, He 4id not, after he crossed
the bridge, immediately turn around and head back in the
opposite Airection towards I-285, He, further, d4id not
dump anything off the bridge at that time and denied either
knowing Mathaniel Cater or in any way being involved with
his death, 1In connection with the investigation regarding
the murdered and missing children, he stated that he doers
no know any of the victims in this investigation, and has
never had any contact with these persons.

Concerning the events which transpired once he
was stopped by Agents of the FBI and Officers of the Atlanta
Police Department (APD), he provided the following information:

He was pulled over to the side of the road and

questioned at length regarding his activities on the bridge,
He gave the officers on the bridge essentially the same
information as furnished above, Additionally, he gave his

consent to have his vehicle searched.

Concerning his personal background, he indicated
that he is the President of the Southern Media Corporation

3/
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under which Nova Entertainment Corporation functions. Lawrence
wWilliams, also known as Mike, is affiliated with the Corvoration
and he is employed by Channel Five television station.

There are two other individuals, John Tilman, who is a publisher;
and Wade Marcus, who is an arranger, who occasionally become
involved in the production of a finished product concerning
records or various entertainment projects. Currently, he

is involved with a group known as Gemini, and he considers
himself their manager. His job is to teach them singing

and handle various aspects of production which would lead

to a contract arrangement for performances, as well as getting

an album recorded. The story behind the Cheryl Johnson
caller is that one of his clients, Darlene Evans, needs
another girl to sing with her in her act. This is why he
was actively seeking another entertainer, specifically,
Cheryl Johnson.

Regarding vehicles owned or operated by Williams,
he recalls that he has only driven his girlfriend's car
once in the past several weeks and outside of that, the only
other car he has driven has been his parents' 1970 Chevrolet.
The ahove Chevrolet station wagon is the one he was driving
the night he was stopped on I-285 near the James Jackson
bridge on May 22, 1981l. 1In October, 1980, he had a red
LTD Ford, which was repossessed and at that time, he lost

access to that vehicle.

wWilliams was asked at this time if he would consent
to a polygraph examination conducted by an Agent of the
FRI. The purvose of the polygraph was explained to Williams,

and he voluntarily consented to that interview

advised by Supervisory Special Agent (SA) # 471,
that the results of this polygraph could no used against

him in a court of law, nor could it be used in his favor.

In addition to previous background data furnished
by Williams, he also provided the following information:

He attended the Frederick Douglas High School in
Atlanta and graduated in 1976. FHe is presently a student at
Georgia State University as a sophmore. He is enrolled in
their Psychology and Business Administration programs. He
has had no military service, nor has he been treated for
any mental disorders. His father, Homer C., Williams, is

A J
.
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retired from the Board of Education for the City of Atlanta.
He does, at this time, do photography work on a limited
basis. Wayne Bertram Williams was born in Atlanta, Georgia
at the Hugh Spalding Pavilion, Grady Memorial Hospital.

He 1s limited to wear glasses for corrective vision, and

at this time has no beard or mustache,

Williams stated that he wished to point out that
he believes the police have been surveilling the funerals
of the victims In the case concerning the murdered and missing
children and that they probably have recorded his father's
driver's license tag number on at least several occasions.
His father is a photographer and is occasionally associated
with the Atlanta Daily World., He has taken photographs
at the victims' funerals in the past. His father further
knows 'irs. Mathis, the mother of one of the victims, Jeffrey
Lamar Mathis, In connection with this fact, an associate
of Williams, James Comento (phonetic), was assisted by ™r.
Bomer Williams in attempting to gain influence with various
city officials to further his voluntary first aide and rescue
programs.

Wayne Williams' association with Comento has been
very limited. He has only seen Comento on several occasions
since January, 1981. Comento will occasionally do photographic
work for wWilliams in connection with Nova Entertainment.

He recalls that on one occasion, while he was with Comento,
Comento had asked him to take some photographs of him, Cowmento,
while Comento was performing his emergency service tests.

The purpose of the photographs was to display to the City
Commissioners the nature of Comento's service and also to
demonstrate his professional abilities.

At this point, the interview with Wayne Bertram
Williams was terminated,

079
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FO-302 (REV. 3-8-77) -m

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

5-26-81

Date of transcription

Attached is a brochure allegedly distributed on
behalf of Nova Entertainment Corporation, Wayne Bertram
williams, Vice President.
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CAN YOU

SING OR PLAY

AN
INSTRUMENT
If YOU Are Between "11-21" (male or female)

And Would Like To Become A
Professional Entertainer,

OU" can Appiy For POSITION

Professional Recording Acts
No Experience is Necessary,Training is Provided
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The following background and descriptive data
was obtained through observation and interview:

[, Py
namue

Address

Race

Sex

Date of Birth

Place of Birth

Height

Weight

Social Security Number
Marital Status
Children

Enployment {(Current)

Number of Employees

OBV

Wayne Bertram Williams

1817 Penelope Road,
Northwest, Atlanta,
Georgia, 30314

Black -

Male

May 27, 1558

Atlanta, Georgia

5'7"

165

259-11~1996

Bingle

None

Nova _
Entertainment Corporation,
Southern Media Communi-
cations, President,

Two other employees

3w
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Stockholders

] *
ENPLOYMENntTS {former)

Education

Previous arrest

Carla Bailey

Lawrence Williams,

Doug Candis,
(employed from
1977 to present}

WSB-TV, photographer

(special assignment),
1579 (three months)

WGST radio, Researcher,
Programming, Assistant
Production Director,
(1977) (six months)

WBIE Radio, announcer
- Reporter, 1976 (eight
months)

WRAZ Radio, Gener

al
Bemi-part-time, 157

Ma

A
ig—

ger,
s
7

nage

1876

WIGO Radio, Announcer, 1973
(six months)

Graduate, Frederick Douglas
Bigh School, 1976

Attended Georgia State
OUniversity, January, 1977 -

March., 1079 Rusginess

el wad g el F o S B W

Administration - Psychology
East Point Police Department,
August, 1978, charged with
making & false report;

charges dismissed

Arrested by Atlanta Police
Department, May, 1976,
Unauthorized use of police
Equipment (used blue light
in news car while employed
with Southern Media):
charges dropped

32¢
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 6-5-81

4

Bertram Williams at his residence, Williams provided the
attached resume.

During the course of a news conference with Wayne

AT 7A-1835 SF 35
investigationon____ 6/4/8) o Atlanta, Georgia .. _rfiee AT JA-1835 SF 69
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Wayne 2, Willdens
1817 Tenelope Road, L.W,
Atlante, Georgia 30314

ot

-—(z.ou 79.~8920 °

it T

PERSONAL DJ'PORMATION :

date of birth - May 27, 1958 , Atlanta Georgia
Height — 5'74"

Weight - 160 1bs.

Eyes — Dark Brown

Health - Good .

EDUCATION: ' \ '

Primanr Anderson Park Elanentary School, Atlanta, Georgia ( General Studies )
Secondary — Frederick Douglass High School, Atlamta, Georgia ( General Studies )
College — Georgia State University, Atlanta, Georgia ( Psychology/Busmess Admin,)

SCBOOL ACTIVITIZS AND RECOGNITION:

During my elementary years, I became the first student government president of .
our school, Upon entering high school, I became involved with the band, .
ROTC rifle team, baseball, and became a member of the Netional Honor Society.

I also became hezvily involved with various media — related activities which

continued through college.

.l:‘-

Avards include: ROTC Marksmanship Award
o FBLA Club Outstanding lember Award
Douglass High School Mass Media Award
First Place Science Fair Awards { several )
United States Congressional Award for Hedia Accomplishments
lational Assn. of Fedia Women's Award for Leadership in ledia

OTHER PROFESSIORAL TRATNING:

1 am a Third Class, r.C.C. licensed broadcaster, current status.
I have completed Basic Smergency Medical courses with a current C,P.R. rating.
I have completed training as an arson identification photographer for

the City of Atlanta Public Safety Depariment. .

I have attended verious peri‘omng arts workshops S.nclud:mg the Youth Dperimental
Opera Workshop as well as various music production workshops, video & film
workshops, management ~ artist relat:ons seminars, and several radio progrm—d.ng

seminars and workshops. ., .
I am a proi'ess;onal photographer in the film, ndeo, and st 11 fields.

mee el beee A nls amd 2

I have completed NASCAR race — driving courses and have a track rating. -

‘" ¢
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wayne Z. Jilllams : ' (2,
" 2

" HOBBIZS AND INTERESTS:

.- interests include various sports, reading, flying, pholography,
astronomy, music, and seml - pro auto racing.

GOALS:

¥y primary life goals are to further sy involvement in the entertainment
industries and to help bring new persons into the field at a professional .
- level., ‘

-

PROFESSIONAL REFRENCES: .
Ms, Felecia Jeter, NBC TELSVISION NETWORK, Los Angeles, California

Mr. Jim Rutledge, CABLE NEvS NETWORK, Atlanta, Georgia
Mr. Janes Thom‘t;son, CAPITOL RECORD COMPANY, New Tork, New.l'ork
Mr. Doug Candis, ARISTA RECORD COMPANY, Wew York, New York
¥r. _'n?-ade Marcus, INDEZPENDENT PBODUCZR, los Angeles, California
Mrs. Jocelyn Dorsey, WSB TELEVISION STATION, Atlanta, Georgla .
Mr, Zenas Sears, WAOK RADIO STATION, Atlanta, Georgie .
Mr, Charlie Parrish, WCLS RADIO STATION, Columbus, Georgia -
. Chief A.D, Bell, CITY OF ATLANTA DZPARTHENT OF PUBLIC SATZTY
lieutenant J. A. Byrd, CITY OF ATLANTA DEPARTI-E‘\“I' OF PUBLIC SAFZTY
PEZRSONAL REFRENCES: o
Mrs, Evelyn Atwater, Atlanta, 6:0:'513 (LO4) 794-3061
Mr. Lawrence M. Williams { no relation ), Atlanta, Georgla (LoL) 792-8150

Mrs. Celestine Billi;'lgs, Atlanta, Georg;lea (LOIJ 3L56-3798

Mr. Archie S. Wilson, Atlanta, Georgia (4OL) 361-3222

B
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s DT UONEAT HISTORY ".

June, 1¢73 to hovenber, 1973

-

" WIGO RAIIO STATION.
Atlanta, Georgle’ ' )

POSITION: Staff announcer

In additian to my on — air shift, I did productiom and produced a weekly
public affairs prograz. later, 1 did an — alr news reporting.

Rovember,

| I B s = s>

1971 +o0 March o7

WRAZ RADIO STATION
Atlarta, Georgila

POSITICN: News Director

I was respansible for the general operation of the news department, I also
started a training program and instituted a total news policy for the station.
"I.was responsible for starting investigative reportiingy and also sterting &
fast — reaction team to cover brezking stories via live on — scene coverage.

April, 197L to October, 1974

WRAZ RADIO STATION ..
Atlanta, Georgia

POSITION: Program Director

My duties inclvded the overal operation supervision of the programming, news,
public affairs, and general operations . I installed a passive/active audience.
research systez, devised a functionzl music classification/rotation format,
and established a definite style for the station. I started an intense
orientation program for the air — staff because of the special format we used,
I co ~ ordinated in the developwent af promotional activities with both sal
and the general management. - '

October, 1974 to Jarmary 1976

_WRAZ RADIO STATION
Atlarta, Georgia

POSITION: V. President & General Manager

I wes responsible for the total operation of the stations The duties were
overseeing sales, operations, techincal operations, promciions, and public
relations. I did regular reporting and co ~ ordination with the Board of

*
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- RPPLOYHEIT HISTORY ( contd )
Directors of the parent comparyy, of which I was a Vice President., This continued
until the sale of the radio station.

- .
&

March, 1976 to July, 1976

W3IE - F1,/WCOB — AM RADIO STATIONS
Marietta, Georgia

POSITION: Assistant News Director

I handled basic news gathering operations for the station. I also did fill - in
on ~ air work for the stations,

July, 1976 to January, 1977

WGST RADIO STATION.
ktlanta, Georgia

POSITION: Researcher / Assistant Production Director
I was resoonsible for conductiing pessive and active research ectivities to determine
programming effectiveness, Alsoc, I headed the P.M. production department operations

in addition to the research activities. 1 was also a producer of THE ATLANTA FALCON
Football games and a producer of some GZ03GIA TZCH Football games during the season.

January, 1977 to June, 1977 .

DZPARTHMENT OF PUBLIC SA:“I‘Y, BUREAU OF FI== S"RVIC...S
City of Atlamta

POSITION: Arson Identification Person

During this period, I was asked to create an arson identification unit for
the Bureau. I was responsible for arson - scene photography and assisted
in such investigations. I also shot training film for the Bureau of Fire Services.

- l ) .‘
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DELOYMENT HISTORY ( contd )

. - -

January, 1979 to March, 1979

WSE TZISVISION STATIOM = SPECIAL ASSIGNMENT

Atlanta, Georgia :

As a result of a special series my compary was doing for the station, I temporarily
became a news photographer , on staff for the station, - I also did editing and
night beat stories for the staiion. .

January, 1977 to Present

SOUTHERN MEDIA COMIUNICATIONS INC, / NOVA ENTZRTAINMENT CORPORATION
Atlanta, Georgia

POSITICH: ~ Vice Fresident

The company, which I started does media consulting and production projects
for radio stations, ad agencies, 2nd other media — related businesses, The
work covers concept and technical considerations, The other area, NOVA
ENTERTADIMENT, is a professional recording artists management and production
firm., This is oy primary work area. The work covers artist development,

production, and limited marketing package creative works.

<+ 094
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STATEMENT CONCERNING PHYSICAL EVIDENCE

This section contains FD-302's regarding the following:
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Search of residence, vehicle and person of
Wayne Bertram Williams
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription. 6/11/81

At approximately 5:00 p.m. on June 3, 1981, and pursuant
to the issuance of a search warrant issued by Fulton County,
Georgia, Superior Court Judge John S. Langford, Jr., on June 3,
1981, for the premises known as 1Bl17 Penelope Road, N. W., Atlanta,
Fulton County, Georgia, the below named Special Agents of the

Federal Bureau of Investigation (FBI), Photographic d
Latent Fingerprint Specialist, along with Detective
of the Atlanta, Georgia, Police Department (APD) arr a

smart ssd = e

Penelope Road, N. W., Atlap Georgia. Upon arriving at
ion, i and Special Agents (SAs)
m and were met at the front door by a
ack maie who identirfie imself as Homer Williams. r Homer
Williams was advised of the identities of Detective and
SAs and hhe was advised by Detective

at a
search warrant ha

—~

een issued for the residen add
at which time Mr. Williams admitted Detective and Sas

andq Detective —then provided Mr. Homer Williams a
Falfaltestd F—1 Eﬂavﬂh R %30 b - Yo

wahi~h had lhasan 1eaenad FfAar +ha =acidan

COPY Ui ThOf Be84arln waIrXrantT willhn [iad oeel 1lsSuel iorX igence
at this address for Mr. Williams to read. Detective ﬁalso
warrant.

explained to Mr. Williams the purpose ch Homer
Williams upon being questioned by SA advised that he
resides at this address with his wife, 1ams, and their son,

Wayne Bertram Williams. Williams further advised that he and his
wife are retired school teachers.

bac

After being advised that a search warrant had been issued
for the premises at this address and after Mr. Williams had read

iig ibove search warrant, which had been provided to him by Detective

the other below named Special Agents of the FBI and FBI -
employees entered the above residence at the above address to conduct
a search of the premises at this address.

A preliminary survey of the residence located at 1817
Penelope Road, N. W., Atlanta, Georgia, determined that the residence
at this address was a red brick one-story single family dwelling with
white trim and an aluminum screen door on the front door which had
the letter "W" on the screen door. It was further noted that the
house at this address faced south on Penelope Road and that the
house would be on the north side of Penelope Road. A driveway was
noted to run along the east side of the house. A survey of the
interior of the house determined that the front door led into the

AT 7A-1835-SF35
6/3/81 »«_Atlanta, Georgia Fie « AT 7A-1835-SF69
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living room which would be on the east side of the house angd at
the far east end of the living room was a dining area. Behind the
dining area was the kitchen and behind the living room was a den.
On the front of the house on the west side was a bedroom which

Mr. Williams identified as being the bedroom for he and Mrs.
Williams. Behind this bedroom was a combination bedroom-utility
room. Approximately middle way of the house on the west side was
a bedroom which Williams identified as being the bedroom of his
son, Wayne Bertram Williams. Behind this bedroom was another room
on the west side designated as a storage-office room and behind
this room on the west side at the far north end of the house was
another small room designated as an office. 1In addition to the
above, behind the kitchen and the den was a storage room and an
inside porch. At the north end of the house and on the east side
of the storage room and office, was a covered porch area. Two
bathrooms were located approximately in the middle of the house.

A sketch was prepared of the interior of the above house with the
following designations:

Living room designated Room J.

Dining area designated Room L.

Kitchen designated Room K.

Den designated Room F.

Front bedroom designated Room I.

Combination bedroom-utility room designated Room H.
Bedroom of Wayne Bertram Williams designated Room D.
Storage and office room designated Room C.

Office designated Room A. o

Two bathrooms designated Rooms G and E.

Covered porch at the north end of the house
designated Room B.

. 097



AT 7A-~1835-SF35
AT 7A-1835-SF69 3

3
2 m

rch of the above residence resulted in the
being seized and removed from the above

T ALEr ¥ wr

se
following item

premises:

1. One brown paper bag containing numerous pieces
of paper which was sitting on the floor in the back room
designated "Room A Office" which was placed in a brown paper
bag and marked "A-1".

2. Miscellaneous business papers from office letter
rack in back room designated "Room A Office” including box of
used and unused carbon paper; numerous loose sheets of paper
. with handwritten names and telephone numbers and typed sheets
with names and phone numbers; a number of manila folders
containing miscellaneous pieces of paper containing typed and
handwritten documents, some of which are from young adults and/or
teenagers and placed in a brown envelope marked “A-2".

3. One slapjack found over the drop ceiling in room
designated "Room A Office"” and placed in a manila envelope
marked "A-3".

4. Numerous index cards containing names, addresses
and telephone numbers; one piece of paper with telephone numbers
and business cards containing names "Hotlanta" and "C.F.B. and Co."
found in gray colored index box on shelf in bookcase in room
designated "Room A Office" and placed in a manila envelope marked
"A-4".

5. One steno pad containing numerous names, addresses
and telephone numbers and other writings and notations, and one
sheet of paper with blue writing from room designated "Room A
Office" and placed in a manila envelope marked "A-5.

6. A manila folder containing numerous papers both
handwritten and typed, correspondence, photographs, including
audition folders with names, telephone numbers and photographs;
personal intaview evaluation forms and autoblographles from young

nnnnnn - B L - VO

17 ad £ £11a = 3 L] A
ycvy.l.c, ali removed from & file cabinet in room uca;guaucu BRI \.

and placed in a paper bag marked "C-1".

w
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phonetic}, tograp e
¢ &8nd pieces of paper from a file cabinet in room marked

"Room C" and placed in a brown paper bag marked "C-2".

- b

In addition to the seizure of the above items, the
following samples of debris, fibers and hair were also collected
and seized:

Fibers from a purple throw rug; fibers and cloth samples
from a, orange glove for the right hand; samples and debris from a
vyellow carpet; animal hair and debris from a yellow rug; a portion
of a yellow rug; samples from a red bathrobe; samples from a blue
toilet rug; samples of a purple rug; a portion of a green rug;
samples from a throw rug; a comb and brush; various items from a
box in center of porch area; blue-green fiber samples; swatch of
a pink blanket; fibers from a blue blanket; a swatch of green

vire & ewarrh AF a2 nink Lhraw
- -l - E

Aranarvs = cwabmsrh AF Rhlunacavas
¥ bl 'y

Aan Avarns
ol b Hr;h, F) - = il T b o b SLGGAI \JL“:“-#J ¥
rug; a swatch of a purple toilet back or cover; fibers from a
purple toilet seat; swatch from a pink bedspread; blue yarns from
a toilet cover; and a swatch of a yellow rug, all located and
recovered from the covered porch in the back of the house marked

on the sketch as "Room B".

wrdd W r‘lln =il

Also located and seized were vacuum sweepings from a
Regina Sweeper and vacuum sweepings from a World Sweeper, both of

Vacuum sweepings were also obtained from the floor in
the room marked "Room A".

Also located, collected and seized was H'swatch from a
purple and pale green bedspread; green carpet fibers; green carpet
fibers from a burned area of a rug; a purple robe; a swatch from a

Yellow blanket; a swatch from a purple fabric; and a swatch from a

purple and yellow fabric, all located, collected and seized from the

area marked "Room D” which is the bedroom of Wayne Bertram Williams.
In addition to the above, samples of dog hair were collected

by Mr. Homer Williams from the family dog, which was in the porch area
at the above residence, marked "Room B".
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The entire interior of the above residence, including
the areas from where the above listed items were located and
seized were photographed by FBI Photographer

In addition to the above, Fingerprint Specialist
collected four latent fingerprint lifts,

Upon completion of the above search at approximately
9:30 p.m. on June 3, 1981, a copy of the search warrant along
with a list of the items seized was left with Mr. Homer Williams.
This list of items seized was signed by Detective

of the APD and SA -f the FBI.

10640

-

/

L7
|

27



FD-302 (REV. 3-0-71]) ¥

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dats of lr-ns&!ptlon___#lm_l__

Pursuant to the execution of a search warrant
on a Chevrolet Concourse station wagon, Georgla license
LIM 866, Vehicle Identification Number 136360L132547, a
search was conducted of this vehicle. The search was conducted
on June 3, 1981, and June 4, 1981, in the Federal Bureau
of Investigation (FBI) garage located at 275 Peachtree Street,
Atlanta, Georgia. o

P

hotographs of the vehlcle were taken by

nalyst, Georgia Bureau of Investigation,
Special Agent, FBI, and iScientific

and Technical Photographer, FBI.

The search of the vehicle was conducted by the
following persons:

Microanalyst
Georgla Bureau of Investigation (GBI)

l

Special Agent (SA)

Sa ,{?f7c,,

Fingerprint Specialist

Fingerprint Specialist

sa

1

: ]

Latent prints and the following items were obtained
as a result of the search of the vehicles

1. Metropolitan Atlanta map - Premier Edition,

-
from rear passenger seat

AT 7A-1835 SF~-35

L]

. Fingerprii Seclalist
~— Fingerprint Specialist
VT
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2. Button from rear passenger floor

3. Paper match from rear passenger floor

4. Fibrous type questioned material from rear
passenger floor

$5. Strand of questioned material from rear window
6. Strands of questioned material from rear
passenger floor

7. Vacuum sweepings from rear passenger floor

and seat

8. Strands of questioned material from near rear
door area

8. Strands of questioned material from area near
rear goor

10. Umbrella from rear cargo area

11l. Vacuum sweepings from rear cargo area and

above wheelwell areas in cargo area

12. Strands of questioned material from rear passenger
floor

13. Strands of questioned material from rear
passenger floor

14. Strands of questioned material from rear
passenger floor

15. Cargo floor door

16. Vacuum sweepings from rear passenger floor and
seat

17. Strand of questioned material from rear
passenger's floor floor mat

18. Floor mat from rear passenger floor

19. Technics stereo cassette deck, model RS-M22,
serial number KE~904497, and one Masell cassette
contained therein, firom rear passenger seat

20. TDK SAC-90 cassette and container case from
rear passenger seat

21, Pieces of paper from front floor

22. Pieces of paper; flashlight; metal comb; date
book; ballpoint pen and pencil from front seat

23. Padded seat cushion from front seat

24. White 3" X 5" card from front floor

25. Questioned debris from surface of front floor mat
26. Vacuum sweepings from surface of front floor mat
27. Strands of questioned material from front floor
28. Strands of questioned material from front floor
29. " Floor mat from front floor

30. Vacuum sweepings from front floor

31. Strands of questioned material from rear
passenger seat

102
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32.

passenger seat

33.
seat
34.
35.
36.
37.
38.
39.
40.
41.

42.
43.

Strands of questioned material from rear

-

Strands of questioned material from passenger
latch

Rug from spare tire storage area

Strand of questioned material from front floor
Strands of questioned material from front floor
Floor of cargo area

Vacuum sweepings from under cargo area

Yellow pencil from front floor

Vacuum sweepings from front floor and seat
Contents of glove compartment:

Sucrets container

Ice scraper for Scomers Funeral Home

Piece of paper

Two business cards for Greer Agency, Inc.

Carbon copy receipt, #35, from Glore Tire
Company

Two gloves - leather type for right hand and
cloth/leather type for left hand

Geico envelope containing two insurance
documents

Black ball point pen

Eckerd size D battery
Craftsman wrench

BIC ball point pen

Century wrench

Pliars

Green pencil

Eleven screws and bolts
Screwdriver with yellow handle

Piece of paper from under front seat .
Screwdriver with black and yellow handle, carbon
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copy receipt, in the name Homer C. Williams,
rainbow color cardboard type material, all from

under front seat *
.\ v ayy anA ¢ ¥ 2% 3

44. MAshtray and contents from right rear pass

45. Ashtray and contents from left rear passe
door

46. Piece of plastic type material from cargo "well"
area, text of Getaway Chase Game appearing thereon

47. Rear passenger seat

48. Fibrous type questioned material from under rear
passenger seat

49. Piece of carpet from rear passenger floor

Face panel from interior of right rear passenger

door

51. Cotton swab

52. Three documents from under rear passenger seat:
handwritten sheet dated May 12, 1975; voucher
#G0-28119 for Muscogee County; Holiday Chevrolet
Inc., Vehicle Identification form

53. Green vinyl type note folder from rear passenger
seat area containing:

8

arnnan
clla
nge

9

-’ .

Seven photographs of black persons
Resume document for Wayne B. Williams

Manilla folder containing fourteen lyric sheets
and one music score

Partial notebook

Manilla clasp envelope containing 34 promotional
docunents

Ball peint pen
54. Gray tape from glove compartment

55. Gray tape from steering wheel
56. Gray tape from front seat
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1 6/10/81

—bm et A mnd Al

On June 4, 1981, at approximately 12:15 A.M.,
Wayne Bertram Williams, 1817 Penelope Road, Northwest, Atlanta,
Georgia, was contacted at the Atlanta Office of tha Faderal

eau of Investigation by Special Agent m
Williams, who had been interviewed and previously advised
ights, was further advised that Special Agent (SA)
would like to obtain hair samples from him. Mr,

wWilliams indicated his desire to furnish these hair samples.

SA obtained numercus head haires from Williams /

by pulling and by cutting head hair from various areas of
Williams® scalp and

p and by running a comb through the head hair
of Williams,

In add or

sA R . : williams. SA

i n addition to SA and Williams,
Federal Bureau of Inves!!gation and Sergent
Atlanta Police Department,

were present at various
ile the h

o ) AT 7A-1835 SP-35
ravestigation on___ 0/ 4/81 «_ Atlanta, Georgia fue o 1A-1835 SF-~69

» N (. e/3/e1

Date dictated

by
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1l
6/9/81

Date of transcription

On June 3, 181, following the execution of a Fulton
County search warrant at 1817 Penelope Road, Northwest, Atlanta,
Georgia, the following observations were made pertinent to the
bedroom area previously identified as that room in the
care and custody of Wayne Bertram Williams:

The bedroom area that had previously contained a
five-drawer, metal file cabinet, as well as a small, wooder. desk,
had been rearranged, so that a bed, a dresser, and a small book
case were in the room. The items that had been previcusly

observed in the bedrQom on May 22, 1981, by Special Agents

7
SR - S L, 7
a th : atea, which had Leen

previously identified by Williams as a storage area, had
apparently been converted intc a semi-coffice area and a storage
area.

As previously observed, papers that had been loosely
piled in the bedroom area had apparently been cataloged and
placed in appropriate folders and/or drawers of the metsl file
cabinet. Additionally, business papers that had been identified
by Williams as being his property, had been removed from the
bedroom area and were not observed in the immediate area that
had been apparently converted into office space.

The storage area, which had been converted into office
space, had previously contained numerous boxes of unidentified
documents and/or books. What appeared to be new indoor/outdcor
carpeting had been placed in the rear area that was designated
as office area. On the May 22, 1981, observation, this

carpeting did not appear.

AT 7A-1835 SF-35
investigationon__ 6 /3 /81 «__Atlanta, Georgia Fie o JA-1835 SF-69

_ﬁw 6/5/81

by Date dictated
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June 9, 1981

Dote of sronscription

Pur sent to search obtained from
Falcon Hotel, 180 Luckie
reet, Northwestl, anta, Georgia, on June 5, 1981,

room number 204 of that hotel was photographed, searched,
and examined for latent fingerprints. The following
individuals were present and conducted the indicated duties:
(A1l individuals are FBI employees)

—

Special Agent - search

Special Agent - search

Special Agent search

Special Agent ~ search 4§27C/
Special Agent - search,

fingerprints
Fingerprint Technician
Fingerprint Technician
Photographers
photography

—advised that the hotel records reveal /‘
that room 204 was last occupied by Nathaniel Cater and has

not been rented to anyone since he last lived there,.

- Tingerprints
~ fingerprints

After the room was photographed, it was searched
and examined for latent fingerprints, 1In addition to
approximaely 95 latent fingerprints belng developed and lifted,
the following items were removed from the room for possible
evidentiary purposes:

1. Paper matches and cigarette butts
2, Matchbook and cigarette butts

3. Vacuum sweepings from floor of room
4, A glove

5. A blanket

6. Pillow and pillowcase

7. A sheet .

8. A sheet

9. Pillow and pillowcase

10. Two sheets

11, Cigarette butts and paper matches and hair

AT 7A-1B35-SE 35
AT 7A-1835 SF 81
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12, Debris? paper, halr, cigarette butt

13, Hair and fiber material

14, Two ashtrays

15, Debris and papers -~ closet floor

16, A sock '

17, Vacuum sweepings from right and left closet floors
18, Cleaners ticket and other small pieces of paper
19, Matches and cigarette butt

The following additional three items were removed
subsequent to the fingerprint examination:

1. Two pieces of gum
2., Fibrous material and a button
3, V¥hite coat hanger

mp

pproximately 11:30 p.m., th
room key and a list of ite

lo
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6-11-81

Date of transcription

—Hicroanalyst for the Georgla State
Crime [at t ta, Georgia, furnished to Special Agent
{8A) m:a 1ist of his preliminary findings con-
cerning certain types Of hairs and fibers that had been found
common to the bodies and/or clothing of n red children
and adults in the Atlanta, Georgia area. m also dis-
cussed the results of his comparisons of these hairs and fibers
with samples obtained from the home of Wayne Bertram Williams,
1817 Penelope Road, Northwest, Atlanta, Georgia, and fiber samples
and other debris taken from a white Chevrolet station wagon driven
by williams,

A chart prepared to reflect *findings, which
i an attachment to this PD-302, contains e names of 28 murdered
and one nissing victims presently being investigated by the Task

Force find ndicated on this chart were obtained
from has advised that these results are
based e part on microscopical comparisons of fibrous 4@’7C,—

debris from the clothing and/or bodies of varlous victims in

these cases. Chemical tests, or tests other than a microscopical
compar fons have not been conducted. John Harold Porter is not
presently included on the Task Force?s list of victims, but appears
to be related to these cases by fiber ence and is included

on the list as victim number 30, dﬂhas also indicated

that in some instances, these fin 13 be considered to

be preliminary and additional microscopical work may be necessary.
The association of many of these fibers, as well as other fibers,
with Wayne Bertram Williams will be discussed later in this

dombmmerd mea Py | - b Al madad 5N e b oA 19 [
ifiteIview, anag are nOU inGicCacted On i€ acvacneél Cnarl,. J

Hdvised that dog hair has been found on the
clothing and/or fies of nine (9r victims. These dog hairs
include both guard hairs and fur hairs, with the guard hairs
ranging in length from approximately one inch to three or four
inches, and generally have a white base with a black tip. The
fur hairs are almost all white in color. It was originally felt
that these hairs were consistent with coming from a Siberian

Then o le ow mwm AV amban WMaVYamebdba a Vawiramlan PILbhaiceld - Waambhowd
BULAYy &Il RAGOMRANL FMALQilULT y G IFJLWEYILIQAHE DiRiJMIIUy & RTCDIIWVIIG
or a black and silver German Shepherd. There was some brown
coloration in some of the questioned hairs.

: AT 7A-1835 SF 35
vestigation on 6/9/81 «_Atlanta, Georgia riee_ AT 7A-1835 SF 69
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The Williams family have a large, Shepherd-type dog
that was tied in the back yard of their house at 1817 Penelope
Road, during the search of the house on June 3, 1981. This dog
does not appear to be a pure breed and the dog's coat has several
shades of brown in it. Hair samples were obtained from the
Williams dog and are presently being compared microscopically
with the questioned dog hairs previously removed from the victim's
clothing and/or bodies.

Although this dog has more brown in its coat than
would be expected from an examination of the questioned hairs,
it is certainly consistent with the general type of large, long-
haired dog that was expected to be the source of the questioned
hairs. A microscopical examination and comparison of these dog
hairs has not yet been completed.

Light violet secondary acetate fibers were removed
from the clothing and/or bodies of eighteen (18) of the victims,
In addition, light violet acetate fibers were also recovered
from John Harold Porter,

These acetate fibers have been found in large numbers
on some victims. This would indicate the acetate fibers came
from a fabric composed of spun staple yarns, which would be
expected to shed fibers very easily.

During the search of the Williamses' home, a large
bedspread was present on the king size bed in the bedroom of
wayne B, Williams, This bedspread was composed of purple acetate
yarns and light green cotton yarns and has a fringe of long,
cotton yarns. The acetate fibers present in this bedspread
exhibit the same microscopic characteristics as the light violet
acetate fibers found on many of the victims and are consistent
with originating from this bedspread. This bedspread also appears

to be o0ld and worn and would be expected to shed ily
because of its age, as well as its construction. has wé;7CL
not reported finding any cotton fibers on the victims or eir

clothing, which could be compared with the cotton fibers on the
bedspread. Light colored, cotton fibers are very common and are
usually of no value for significant comparison purposes. ¥However,
these light green, cotton fibers would have also been transferred
to the victims' clothing if the clothing had come in contact

with the bedspread in question, and, accordingly, the victims®
clothing will be searched for cotton fibers of this type.

I
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_nas also examined items of clothling obtaineAd
from the homes of 20 of the victims. These iftems of clothing
were cenerally obtained after the victims' bodies were recovered,
Light violet fibers were found on the clothing from the homes

of ten of the victims., Of these ten victims where light violet,
acetate fibers were found on their clothing from their homes,
only five (5) of the victims had light violet fibers associated
with them when their bodies were recovered.

Darron Glass was reported missing on September 16,
1920 and has not yet been located.

Michael McIntosh was recovered nude,

Eddie Duncan and Joseph Bell were recovered wearing
only shorts.

Accordingly, in the ahove cases, the lack of the light
violet fibers on the victims themselves can be accounted for
by the small amount of clothing on the victims and that Tlass
has not been located.

Coarse, yellowish-green, nylon fibers were recovered
from the clothing and/or bodies of 13 of the victims, 1In
addition, a coarse, yellowish-green nylon fiber was removed from
John Harold Porter,

These coarse, nylon fibers were comnared microscopically
with fibers present in the areen, wall-to-wall carpet from the
Williamses' home and were found to exhibit the same microsconic
characteristics as present in the carpet fibers from the Williamses'
home. A coarse, green, nylon fiber, similar to the fibers in
the carpet from the Williamses' home, with the excevtion of having
been subjected to considerable heat, was located in the hair
from victim william Rarrett, The green carpet in the bedroom
of Wayne B, Williams has several charred or burnt areas.

It should be noted that the morphology of these green
carpet fibers is somewhat different than carpet fibers normally
encountered, Attempts to identify the manufacturer of these
green fibers through contacts with fiber producers have been
negative to date,

advised that light yellow, nylon fibers,
which also appear to be from a carnet, were recovered from
five (5) of the victims, Many of these fibers also appear

*
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to have been subjected to some type of heat or open flame., These
nylon fibers exhibit the same microscopic characteristics as

1ight yellow, nylon fibers that were found in the vacuum sweeoings
from the Chevrolet station wagon driven by wWilliams, Some of

the light yellow, nylon fibers in the vacuum sweepings from the
station wagon also had been subjected to some type of heat,

A number of light yellow, secondary, acetate fibers
were recovered from victims Terrell and Baltazar., Light yellow,
acetate fibers similar to those from Terrell and Baltazar were
also recovered from clothing obtained at the homes of BRaltazar,
Joseph Bell and Eddie Lamar Duncan, after their bodies were
recovered. An apparent source of these acetate fibers has not
yet been {dentified.

Two dark green, nylon fibers were recovered from the
shoes of Willlam Barrett and exhibit the same microscoric
characteristics as fibers present in the composition of the carpet
in the white station wagon driven by Williams, These fibers
recovered from the shoe of Barrett, could have oriainated from the
station wagon driven by Williams,

advised that light violet, acetate fibers,
microscopically like those in the

T

have been found on the clothing of who was missing

for three (3+» days, but was found aw—mas stated

he does not know Williams, and the Georglia Bureau of Investigation

(GBI+ Laboratory has not been able to termine a pos gurce

of the violet acetate fibers onmclothing. 4@’7('_/
who was drinking and allegedly 19 rugs during 3 ee~

day absence, does not remember specifically his activities or

travels on the days he were missing., Several yellow, acetate

fibers like those found on clothing from several of the victims
were also recovered from dlothing. ’

also advised that the clothing from Cynthia

Montgomery, a young, black female who was stabbed to death, has
not been examined, and accordingly, has not been linked to the

other murdered children by fiber evidence.

- q at the conclusionof the interview, advised
that there are s 1 numerous microscorical examinations and
comparisons to be conducted, as well as other types of examinations
necessary to characterize the fibrous materials in these cases,
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10.
11.
12,
13.
14.
1s5.
16.
17.
18.
19.
20.
21.
22.
23.
24.
25.
26.
27.

28.
29,
30.

AT 7A-1835 SF 69/35

VAT

Attachment.to FD-302 Concerning

Laboratory Resuite of SNNNENGER

Microanalyst,. Georgia State Crime

iatesstory, by 51 NSUNUSNIONIONY

'I[w_on_aune_s,,JQSJ

NAME

Edward Hope Smith, Jr.
Alfred Evans

Milton Harvey

Yusefi Bell

Angel Lanier

Eric Middlebrook

Aaron Wyche

Anthony Carter
Clifford Jones

Charles Stephens
LaTonya Wilson

Aaron Jackson

Lubie Geter

Earl Lee Terrell
Christopher Richardson
Terry Lorenzo Pue
Patrick Baltazar
Jeffrey Lamar Mathis
Curtis Walker

Joseph Bell

Timothy Lyndale BHill
Patrick Rogers

Darron Glass

Eddie Lamar Duncan
Larry Eugene Rogers
Michael Cameron McIntosh
Jimmy Ray Payne
William Barrett
Nathaniel Cater. .
John Harold Porter
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/12/81

Date of transcription

On June 8' 1981'

S < o1os: =
Georgia State Crime Laboratory, anta, Georgia, furnished

the following information telephonically to Special Agent

F advised that enzyme analysis was conducted
on two of e stained areas previously located on the under-
gide of the rear seat cover of a Chevrolet station wagon,
Georgia license LIM 866, which was driven by Wayne Bertram
williams. Two of these stains had previously been determined \

aon

&

to be human blood, one being type A, the other being type
B. Enzyme analysis determined that these two stains both
contalned phosphoglucomutase (PGM type 1-1).

m advised that these results are consistent
with the b ype and PGM type of William Barrett (type

A) and John Harold Porter (type B), two murder victims that
had been stabbed,

AT 7A-1835 SF-35
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1l

Date of transcription 6/12/81
" R s :o1o:: N

Georgia State Crime Laboratory, Atlanta, Georgia, furnished
the following information to Special Agent _

P advised that she has determined that
there are ree stained areas on the underside of the rear

M
OEI

seat cover of a Chevrolet station wagon, Georgia License ,{2.7(1,
LLM 866, which was driven by Wayne Bertram Williams. The

ABO blood type was determined for two of the stains which I
were found to be human blood.

One stain was determined to be type A blood and
the second stain was determined to be type B blood.

advised that additional examinations to
further characterize these blood stains are in progress.

AT 7A~-1835 SF-35
tnvestigationon 6/6/81 Mt rie §A=1835 SPF-69.
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bs/Li/8l

Date of transcription

_Microanalyst for the Georgia State

Crime nta, Georgia, furnished Special Agent
a number of glass microscope slides
contained hairs and fibers removed
from the clothing and/or bodies of numerous victims in the
series of murders of young, black males in the Atlanta area.

[ R

vided SA =i€ith glass micro-
scope slides which w advised contained fibers from
a bedspread and carpe ated in the home of Wayne Bertram

Williams and glass microscope slides containing dog hairs
obtained from the Williamses®' family dog.

e ope slides were also furnished
to SA advised contained yellow nylon
fibers e pres n vacuun sweepings taken from the
automobile d‘av n by Wayne Bertram Williams.

}

The results discussed below were obtained by SA v617
C

by comparing fibers discussed above and fibers in
ems rrom the home and automobile of Wayne Bertram Williams.

Numerous violet acetate f e located on seven-
teen glass microscope slides which mindicated were
recovered from seventeen of the vic his case. These
violet acetate fibers exhibit the same microscopic character-

istics as violet acetat;'Eiﬂersnﬁresent—;ﬁ_the composition
of yarns removed from a bedspread on the bed of Wayne Bertram

Williams by

In addition, light green, cotton fiber ocated
on several of the glass microscope slides which ﬂ
indicated contained fibers removed from the bodies of victims
in this case. These light green, cotton fibers exhibit the
same microscopic characteristics as green cotton fibers present
in the composition of yarns removed from the bedspread of
Wayne Bertram Williams by SA

These acetate and cotton fibers removed from victims
in this case could have originated from the bedspread of Wayne
Bertram Williams.

AT 7A-1835 SF 35
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Green nylon fi re located on fourteen glass i
microscope slides which Hindicated were recovered
from fourteen of the victims 1 his case. These green nylon
fibers exhibit the same microsco racteristics as green
nylon fibers obtained by from the carpet located
in the bedroom of Wayne Be am ams. These green nylon

fibers removed from victims in this case could have originated
from the carpet in the bedroom of Wayne Bertram Williams.

' Dog hairs were on approximately five glass

microscope slides which indicated contained dog hLairs
removed from five of the vlc!lms in this case. These dog

hairs are white and white to dark brown in color and exhjlbi

the same microscopic characteristics as dog hairs which h
advised were obtained from the dog located at the home ©

Wayne Bertram Williams. These dog hairs removed from victims '%??CL
in this case could have originated from the dog located at
the home of Wayne Bertram Williams.

White to pale yellow, nylon fibers were located on
five glass microscope slides whichﬁindicatéd contained
fibers removed from five of the victims in this case. These
pale yellow, nylon fibers were compared with several nylon
fibers located by in vacuum sweepings from the automobile
of Wayne Bertram . Both similarities and differences
were noted in this comparison and because of the differences,
it was not possible for SA*to reach a conclusion as /_]
to whether or not the pale ye : nylon fibers removed from
victims in this case and the nylon fibers present in the vacuum
sweepings from the automobile of Wayne Bertram Williams could
have originated from a common source.

The green nylon fibers discussed above.are considered
to “exhibit unusual properties and were probably manufactured
in"very limited quantities. Likewise, the violet fibers are
unique in that -acetate fibers of this type are produced in
very limited quantities. In summary, green nylon fibers were
found on fourteen victims and violet acetate fibers were found
on seventeen victims. In addition, green cotton fibers, a
component part of Williams' bedspread, and several types
of dog halrs were-found on some of the victims. Through micro-
scopical afidlysis, these hairs and fibers are consistent with

" having originated from sources found in the Williamses' residence.

It is the opinion of this examiner that these combinations

A
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F

establish with a high degree of certainty that those victims
were in contact with the sources found at the Williamses®
residence.
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V. STATEMENTS MADE BY INDIVIDUALS CONNECTING
WAYNE BERTRAM WILLIAMS WITH
VICTIMS IN THIS CASE

This section contains the FD-302's of the following
individuals:

I (
)

(3)
(4)
V@W.‘, (5)
(6)
(7)
(8)
(9)
(10)

st

)

-
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/15/81

Date of transcription

{ege 14) was
ifntervieved a 6 e ence. wvas advised of the
official identity of the {ntervievwing Agent by show of

credentials and advised that he was being interviewed re-
garding the murdered and missing children of Atlanta, Georgia.

was shown seven photographs of Negro males.
These phot 5 were placed in front of him, one at a
time, with no identifying data exposed to him. BHe was asked
to indicate if he knew any of the incividuals whose photo-
graphs were shown to him. He immediately identified the
photograph of Wayne Bertram Williams as Wayne Williams,
He was asked to sign the back of this photograph and did
so and the photograph was also dated and initialed by the
interviewing Agent.

ﬂ was then advised that bhe had come
to the attention he Federal Bureau of Investigation
(FBI) following a search warrant which had been served on :
Williams' residence, which many pieces had been seized wé’)&
by the government. was advised that his name appeared

on one sheet of papel which appeared to be an appointment \
book of Williams. was then shown a photocopy of

that sheet of paper as the notatjion "Interviews,

Saturday, November 29, 1980,"
Ri of the page was “2:30 -

Southw g
randmother, - OROLLOW) .
m was as ow he came to be acquainted with williams

stated that he had heard an advertisement on & Jocal
radio station that asked {n effect if a young person was
interested in singing and had talent to call Williacs at

8 number given over the air. He stated that he had called
Williams on a Sunday and Killiams had set up an appointment
to meet with hix. He stated that Williams came to his grand-
mother's house, which is located
shortly after he had called him,
believes Williams came to bis grandmothe

—

r's house the Tuesday

AT TA-1835 8P-35
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before Thanksgiving, 1980. He stated wheS‘Wi liams visited
the house, he was accompanied by m who was a
black female, approximately 26 or Z/ Vears oY age. He sgaid
Williams was driving an older, approximately 1967, white
Chevrolet station wagon He said that this Chevrolet station
wagon was filty. MSaid that during this initial
interview with Wil 158 grandmother's house, that

he had agreed to do an audition for Williams at Williams'
house and gave the address at 3140 East Shadowlawn in Atlanta,
Georgia, He said that on a Saturday following his interview

with Williams a is grandmother's house, he and his older
sister, and her daughter, traveled by Metro
Atlanta Rapig 1rTancit Authority (MARTAi bEs from his grand-

mother's house to Williams' studio. said that the
only other person that he could remember by pame beinc present

during the audition was a black male named Last Name
Unknown {ILNU) who is5 a song Prndnr-pr He e had =z

phone number for@ which hev;;ve as m q _’69
said that there several other !ii!il uals presen C

he could not recall their names. stated that the only
other time that he had seen Wwillia when he attended

a talent show at the Oasis Baliroom approximately Wednesday
following his audition. He stated that following the talent
show, he had seen Williams loacding some amplifying equipment
into a green station wagon which he could not further describe.
He stated that he had only kept two appointments with Williams;
the first being at his grandmother's house and the second

was the Saturday following at the studio at Shadowlawn.

—was asked if he knew any of the murdered
- s ebkabnd dhnbk hea was a1V _omaise [~ | b T

17
en anhd statel tThnat hl: was WE.LJ.-de_{UGLIILEu VIJ.LH v

~ 1
Jo Bell and knew Timothy Hill and Darron Glass. He stated
that he and Jo Jo Bell were good friends and played ball /

together and that Jo Jo had, on one occasion, spent the night
with him in his house. stated that he had told Jo

Jo Bell about his intervYew and audition with will d

that Bell had told him that he knew that "dude.” m

stated that Jo Jo Bell was a dancer and not a singer,

as he can recall it indicated to him that he had auditioned
for wWilliams ags a dancer.

ZeIL eS80 S22 & Vel a s
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
6/15/81 _
Data of transcription.
was contacted at his residence,
and asked to accompany the interviewing

lanta Office of the Federal Bureau of
Investigation (FBI) and he agreed to do so.

R -
each containing

=532 SR Lesriisal

At the outset of the interview,
shown four sheets of photographic paper,

six pictures of black males. was asked to indicate
epicted in the photo-

if he recognized any of the per
graphs. He immediately picked number 6 of a sheet which
has been identified as sheet A. He indicated that the number

six pho on that sheet was his friend Jo Jo (Joseph)
Bell. then wrote on the back of this sheet "6 is
Jo Jo Be and signed the back sheet
was signe th Special Agents and
and dated. Each of the other shee ere
ated by Special Agents (SAs) m and
was asked photograph depicted
ared when had last seen him. He stated

that 1t must be an old ph Bell did not look
as that photograph depicted him. stated that Bell's %6’7(L’
uc nner and he was

hair was much shorter, his lips m
thinner than the photograph indicates. ]

_was asked how well he knew the Bell family.

——————————

He stated that he did not know them very well but had been”
by their house on numerous occasions to talk to Jo Jo.

He stated that he had never been inside the house but had
at least one occasion to retrieve his

been on the

basketball. mstated t knows that Jo ' t
sister's boyfrien 8 named and described w
as a small, thin, dark complected woman, He state a

Jo Jo's younger sister's name is

mwas asked to explain ex
Bell had to m about Wayne Williams, tated that
he had told Jo Jo that he had called Willlams after he had

heard Williams® talent scout advertisement over the radio,

at Jo Jo

AT 7TA-1835 BF-35
- amom s ow . - om a - 8 _ =2n_YOA2rE on__ o0
Investigation on /i1/81 .a?tlanta. Ge(irgl. Fite 0——;—;—;;;;—;-;;—
. BA 6/12/81
Date gictated

) B w
This document contalns neither ucomm-muiom nor conclusions of the FBI1. it is the property of the FB! and is loaned to Your agency;
It ang its contents are not 10 be dmrlbuteﬂ outside your loency 1 2 3 3

I L]



AT 7A~1835
2

and that later when he was talking with Jo Jo that
had asked h1m what he had done over the weekend
stated that he told Bell that he had spent the weexend
at his grandmother's and that while he was at his grand-
mother's, had talked to the man who had advertised on the
radio. He stated that Jo Jo Bell asked him "What's that
man's name," and that he had teold him wayn illjams, to
which Jo Jo Bell said "I know that dude.” E\“ said that
the week before Thanksgiving, he spent Saturday, Sunday, Monday
and Tuesday at his grandmother‘'s, that he returned to his

home on Wednesday to get some clothes and went back to his

L
grandmother's on Wednesday night and spent Thanksgiving

Day, the following Friday, Saturday and Sunday with his grand-
mother and took the bus from his grandmo 's home directly
to school the following Monday morning. tMzsaid that

it was while he was back at home on that ay, that he

ran into Jo Jo Bell and told him about Williams iominf to

his grandmother's house and interviewing him, said
that Monday after school, he was talking with ell

and told him about going to williams' "house"” studio. _
said he told Bell about the studio and Bell said that h

had never beeﬁ_EBere, but that he did know Williams,

_ described Williams' studio as being clean
and neat, having a lounge, and kitchen. He said that the
studic was nicely carpeted and furnished with couches and

nice chairs and in particular recalled there being a "furry"
love seat. He stated that the carpet was plush and a light
tan to brown coloﬂ said the walls were a light color,
possibly beige. said that the kitchen was fully
equiped. He said ere was a small room with a drum set

and a guitar and there were lots of sound equipment pieces.

Be also said that there was a small closed in booth where

he had done his singing. stated that Williams managed

a group me 'Gemini*although he was interested

in his, singing that since he was not a Gemini, he
did not Kno at he could do for him career wise.

At the conclusion of the interview, [ vas
transported, by Bureau car, to his residence. T~ /

" -
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
Data of tranmlptloﬁ/l S/a 1 .
cate of bj d//7
was interviewed at his residence,
wvas advised of the official identity O the inhterviewing

Agent and that he was being interviewed regarding the Atlanta
murdered and missing children's case.

stated that about the first of March, 1980,
he had played basketball at the Amanda Jones School court
with Jo Jo “Joseph™ Bell. He said that Bell had a new brown
basketball with him. He said that Bell was dressed in a
new mesh yellow shirt. He explained that the shirt had
a lot of design openings in it. He said Bell alsc was wearing
white or beige shorts with a black and orange stripe down
the sides; white socks with orange s and light c¢olored
athletic shoes with green stripes. tated that he
remembered the shoes because in playing 1, he had stepped
on Bell's feet and Bell had gotten most upset about it.

He said that Bell was also wearin k or dark baseball ’76;’
type cap with a real small bill. *said that after

playing for some time, ndicated that he was going

to leave and that he, q. had tried to get Bell to leave ’
his basketball with some girls that wanted to play with

“ said that Bell refused to leave the basketball.

stated that he watched Bell walk toward Westview
reet where Bell got into an older, approximately 1972,
light blue, raggedy, station wagon that had a lot of mud
splashed over it. Be stated that this station wagon was
being driven by a light complected black male who was wearing
a black shirt that looked like silk. EHe stated that he

watched this mm wagon drive down Westview Drive toward
e

Lee Street. said that he knew Jo Jo Bell, as they
lived in the neighborhood for years and had played
ball together. He stated that on one occasion, Jo Jo Bell
had spent the night at his house.

Has shown seven photographs of black males
one at a t . ch photograph was presented face up with
no identifying information exposed. _with no hesitation,

A
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statec upon being shown the photograph that was later
identified¢ as Wayne Bertrarm Williams, that is the man

that was driving the station wagon and wearing the black
silk-likmt that Jo Jo Bell got in the station wagon
with. signed the back of the photograph of Williams
which wam initialed and dated by Special Agent

< 126

¥4



FD-302 (REV. 3-8-7T7)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
Date of transcription 6_/1 5/81

was contacted at his residence,
and advised of the official identities
© e interviewing Agents by show of credentials. He

was told that the Pederal Bureau of Investigation (FBI)
wished to interview him regarding the information he had
supplied the previous day regarding the Atlanta murdered
and missing children. He was asked to accompany the Agents
to the Atlanta ¥BI Office, which he agreed to do.

Upon arrival at the FEI office, was asked

to elaborate on t he had provjided
Special Agent previously.
that on the day ore Jo Jo ocseph) Bell was reporte

missing, he had played basketball with Bell at the Agnes

Jones School court. He stated that in addition to himself

and Jo Jo, there had been four other "dudes®™ playing with

him. He was asked if he could identify these other ball

players and he replied that he just knew them from the neighbor-
hood and did not know their names or where they lived. He

stated most of them just hung around drinking wine and playing j’)c
ball when they felt like {t. stated that there was
also a group of about fiv ing basketball and he

did know cone of them as Last Name Unknown who lives
on the hill across from the sketball court, Be stated that the

LR T A-—SE s L

girls were playing with Bell's new basketball and that gg
s

stated

and the other males were playing with his basketball.
stated that his car was parked on Lawton Street along

the basketball court and that he had parked on the wrong
g8ide of the street facing the intersection of Lawton and
Westview. He said that when Jo Jo Bell got ready to leave,
he got his basketball from the girls ialked Off the
court in the direction of Westview. said that be

b fmivad S wlaw a1y Erw = Four o - he ~hamad
concinued 1o LAYy U@Ll LWL A LTW RifiUtes and ag i€ Cihiiased

the basketball, he happened to look up and see Jo Jo Bell
getting in a station wagon, He said that at that time,

ﬁided to quit playing ball and walked up to his car.

said that as he was getting {nto his car, he saw the
n wagon with Jo Jo Bell in it, pull into the apartment

AT 7A-1835 SP-35
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driveway which is at the intersection of Lawton and
Westview, back out and turn left going ocut Westview.
He said that on both occasions that he saw the station

wagon, he got a good look at it. - He described the station
wagon as heina annroxrmafp]v a 1972 Chevrolet Trrna'la-

wahasics LT oy W EA e VoA _——t=

Be said it had a good paint job and was light blue in

color; he said it had a chrome permanent type luggage

rack on top, had a lot of dirty handprints on the windows,

no decals, bumper stickers, big hubcaps, no whitewalls

and was very mud splattered. He added that it had an —_—
antenna on the right front fender. He descr

dirt-mud on the station wagon as being red. Hstated

that especially when the station wagon backed out of the

apartment driveway, it came toward him and he got a very

good look at the man, whose photograph he had identified
the previous day. He stated that he was positive as to

the identity of Wayne Williams and absolutely certain

that he saw Jo Jo Bell get into the station wagon, carrying
his basketball, He sa2id that it had sprinkled a little

bit and was beginning to get dark and that he was supposed
to pick up his sister at 6:00 so he also turned left down
Westview and was behind the light blue station wagon until

| 9 ~ ¥ e
he got on Interstate 20. He said that as he was turning

on Interstate 20, the station wagon was approaching the
intersection of lLee Street and Glenn and had its left
turn signal blinking.

[ rd
Hstated that after he picked his sister up, _/.7¢
be return ) i

5 home and later in the evening, a black
male who identified himself as being Jo Jo's brother, but
whose name he cannot recall, came to the house looking
for Jo Jo Bell. ue stated that this black male was short
and had a "pee wee" head and a gold tooth in the front of his
mouth. He said this man was dirty and looked like he had
been laying cement. He said this man was carrying a heavy
stick resembling a policeman's nightstick and said _he was
really going to get Jo Jo {f he could find him.’
stated that he told the man identifying himself as s
brother, that he had seen Jo Jo Bell ge station wagon
with a light complected black fellow. stated that he
does not know any of the other Bells by name and only knew
Jo Jo through his brother He stated that he had played
basketball with Jo Jo on a occasions and that Jo Jo had
stayed at their house on one occasion overnight. }

H’was asked to repeat his description
of the clothes that Jo Jo Bell was wearing when they played

182
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basketball on this particular occasion, He stated that Jo

Jo was dressed in a new mesh type yellow shirt; white or beige
shorts which had black and orange stripes down the side. BHBe said
these may not have been regular shorts but appeared tc be more
like cutoffs of a baseball uniform in that they were almost down
to his knees. He said that Jo Jo had on a brand name "TRAX"
light colored shoes that had green stripes. He said that Jo Jo

wae also wearing white socks that had an oranae strive around

Wi WANW TLlle Lisy TR A MW W e i A omm e

the tops of them and had on a brown leather belt that hac¢ a
lot of holes in it.

was then shown four sheets of photographic

paper, each © contained six numbered photographs of young
black maleg._Ws asked to identify anyone new, particularly
Joseph Bell. er approximately four minutes, stated that
he could not recognize any of the twenty-four photographs as

being anvone hs knew nq?nr“\aTTu Jncanh BRall The interview wag

being anyone knew especially Joceph Bell, The interview wag
concluded at this time. ﬂ was returned tec his
residence via Bureau car anu en route to his residence, was taken

by the basketball court where he pointed out to the interviewing
Agents the portion of the court that he had been playing on;

the location that he had seen Jo Jo Bell get in the static on:
where the station wagon had turned around and where his &
automobile had been parked. He was also taken down Westview,
iiiii he pointed out the house where the girl he had known as

lived and it wag determined that this is now an abandoned

el W Ve el WY A A AN T T i B A S W L=t g1 L=

ouse.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
1
Date of lnnscrlmlon__‘Ml___._ 4
T —
where she wag advliseda O e

en erviewing Agents and the matter to be
discussed. She voluntarily provided the following information:

!!e was s!own a group o! slx p!o!ographs and advised

Hterviewing Agents that the individuals in photographs 4 and
6 appeared familiar to her, however, she could not recall when
£9¢

or where she had seen these individuals.

was shown a copy of a flyer soliciting males or
femzles between the ages of eleven and twenty-one to become
professional entertainers. She advised this flyer is like one
brought home Clifford Jones. Clifford's
older brother, ating this date, also had

seen the flyer, an ey had expressed an interest in that
type of thing.

advised since the family bhad moved, she
was sure e yer Clifford had brought home had

been destroyed.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1l
6/5/81

Date of transcription

was contacted a er residence,
a € entities of the interviewing Agents and

the matter to be discussed. She voluntarily provided the
following information.
and her family were gone,

advised F
and woul e back very late at evening, if at all.

?was shown a group of six photographs, and
she advise e individual in photograph number 5 did look
familiar to her.

-

£ 74
15 /e—

mwas then shown a flyer soliciting individuals
from ages o to become professional entertainers. She

broke down emotionally, upon viewing the flyer nd after
had one

regaining her com ised

of these flyers. liffor . e got
the flyer he launaromat on Bankhead Highway. %
noted ﬂxad frequented the laundromat and wa 1enaly

with t very elderly man who managed the laundromat.

Mdid not believe the flyer Clifford Jones
had broug € had been retained, and noted the family had
moved between the time Clifford Jones had died and the present.

AT 7A-1835 SF-35

tovestigationon_ 6 /3 /81 at Atlanta, Georgia e o 7A-1835 SF-69
. sa e
by - Date dictated 6/ 4/8 1
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

[

Dats of tnnwlption__._.s7_478_1_.____.
--'/

acted by
gen

ialed and dated by Special Agent

He identmotograph Number two,
illiams, advised that he has seen
this individual on Marta bus er fifty which comes

from near Marietta Street, downtown Atlanta, out Bankhead ﬁér?c,,
Highway. The individual exits the bug !i ihappel Avenue and

Bankhead Highway, Atlanta, Georgia. has noticed the
individual because the individual "st asgengers

and acts like he may be mentally disturbed. also
indicates that he recalls seeing the individu

1.“”
__________ |} = UivValuLUGL wWEAR LY

possibly in the area of Wilkes Circle.

signed the back of photograph number 2,

Hto entify the photograph as the one he selected
m the photographic spread. -

investigation ouﬁ,ﬁm 1 . at ngh_.“__ﬂu e A-1B3I5 SP=f9

| fQOC.
by : _ Date dictatea __—_wa_i__T__
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 6/ 4/8 1

was contacted by
: 5
viewed a spread of six photographs,

six initialed and dated by Special Agent
identified photograph Number two, Wayne ”’j

Number 1

a

K~Mart on Bankhead Highway, Atlanta, Georgia,

ms, as an individual he has seen around the

N

AT 7A-1635 SF-35
vestigation on___ 0/ 3/81 ~,, Atlanta, Georgia 74-1835 SF~69

Flie »

oy SA— G9c o, | S8/4/81
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dates of transcription 6/1 0/31

=)

picked out a photograph of Wayne Bertram -le

was shosn six photographs of black malass,

williams as the one most closely resesbling the person with
Eddie Lawnar Duncan when she last sav Duncan.
- described the person last seen with Duncan /]
as follows:
Sax Male
Race Black (High Yellow)
Rair Medi{un Afro, real curly,

with a "“Toarrev Curl" ar
e Th & - '\-.L: A ) L=

"California Curl"™ permanent

in hair

Face #High cheekhones, blg lips

height s'10"

velaght 185 pounds

Builad Stocky, was not fat,
Investigation on—g 9 #81 *—— aAtiamta; Georgia— "% *-AT-FA-1835-£235

sr22
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
b §

6/5/81

Dates of transcription

otograph spread by Spec

g
he d Bureau of Investigation
ective f the Atlanta Police
Department Special Ta Ce. ’ ' l

fter viewing photographs number 1 through 6, -{2”7C,
picked photograph number 3 of Wayne Bertram
ams as the photograph most resembling the individual |

e ANV 2 . &%

driving a Chevrolet station wagon with Larry Rogers in
it that he observed in the area of Westlake and Ezra Church.

mlﬂaced his inf{tials on the back of the
ihotiira Special Agent and Detective

6/5/81 Atlanta, Georgia TFA-1835 SP-69

Investisation on - Fie A-1835EF-23—
- _ 0
FAS

oy __ Dats dictated
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1

6/10/81

Date of transcription ]

v
al Agents {SAS);-

f the Federal Bureau .
m(ran.—“m advised as to the
nature of this interview and voluntarily provided the
following information:

A photographic display which included a photograph
of Wayne Bertram wWilliams and five additional photographs
iep]

of similar appearing individuals e

aforementioned Special Agents to “ _
positively identified a photograph of Williams as an 49”7C/
individual whom he had observed present with murder victim

Michael McIntosh approximately one month prior to Mclntosh's
disappearance. He advised that he was introduced to this
individual, whom he did not know by name, by McIntosh at the

time of occurrence of this meeting with Mc ating

that this individual was a friend of his. went

on to advise that this meeting occurred adjacen McIntosh's
residence which was located at 620 windsor Street, Atlanta.

He went on to advise that at this time, he and McIntosh

carried on most of the conversation and that the other

unknown individual, whom he identified from the photograph, |
had very little to say.

AT 7A-1835 SF-35

tnvestigstion on 6/4/81 JAtlanta, Georgia em o TA-1835 SF-24
— 7A-1835 BF-69
SA J@C—' * h
‘w_BA _Date sictarea__9/8/81 '
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FD-302 {REV. 3-b-r7;

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
1

6/10/81

Dats of transcripti =7

nterviewing Agents and provided the following
information:

was displaved a photographic spread consisting
of six black males. picked photograph number four

and advised al looked like a person

who had come between one and three
prior to the Y Intosh came up missing.
advised Mcm was at that time working for him

advised that this individual was not w
e time and that he was twe -four to twenty—five ‘é )C,
years old, 5'8", with a chubby build. *adviseo that this
individual had the habit of blotting his ps one against the |
other, sucking them in against his teeth and that is wny-

recalled hinm.
d ed that on the occasi

had come 1in, was working; b did not recall

if this individual had spoken with did not recall

the automobile that the individual riving.

hat this individual

[

ret -, )
1 a4

w

§/8/81 Atlanta, Georgila 74-183

A
tnwestisgtio . S A<1835 5F-69
L9 6/10/81

by Dates dictatad
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1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

o b

3
Date of transcription .‘J 1 QZ 8 1

Georgia Bureau of Invest!gation {GBI) was contacted at lis

place of employment, GBI Offices at Atlanta, Georgia, advised
Of the identity of the Agent, the purpose of tbe interview
and voluntarily provided the following information:

\

advised that in January, 1981, he was employed
by Rockdale County Sheriff’s Office and was present at the

recovery of Terry Pii'l body in January, 1981, (specific

——— e e ————

date unrecalled), stated that he responded to the

call regarding the ered body and was the sgecond

investigator to arrive on the scene. Upon his arrival,

he secured the area and obtained a witness statement from

the individual locating the body. At that time, GBI and /

Federal Bureau of Iny tion (FBI} Agents arrived at the
scene, at whi released control of the crime scene
to Lieutenant and the Crime Laboratory people. R

stated that he was remaining in the area to observe
. Tat Tevas B

nd assist in crowd control.

- stated that he proceeded to the road block }
that was established by the Fulton County Sherifi's Office

at the intersection of Interstate 20 and Sigman Road at

about 9:30 A.M. Upon arriving at the road block, he was

advised by the uniformed officer on the scene (name unrecalled)
that a free lance photographer had arrived at the road block

and offered to mt in the photographic work regarding
w

the recovery. stated to the best of his recollection,
the individual n foot a with him an extensive
amount of camera equipment. epecifically recalls

a black shoulder bag, believed to contain camera equipment
and an expensi ooking camera with a fairly good sized
lens on it. stated he recalled that the free lance
photographer d his equipment on the grass by the side

of the access road.

- described the individual as follows: J
Race Black

' ' AT TA-1835 BP-35
tnvestigation on_6/8 /81 JAtlanta, Georgia rudA-1835 EP-44
7A-1835 BF-%3
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AT 7A-1835 2
Sex Male
Height 5'10" to 6°
Weight ‘ 140 to 150
Characteristics Wearing either

glasses or sunglasses,
not sloppy but not
- well-dressed either
and no coat
Complexion Pockmarked face
and some facial hair ,/Z

!stated that the individual appeared to
be approximately 5'10" er, due to the sloping

road and the fact thatﬁwas standing on the down
side of the slope ividual might have been shorter
than the 5'10". *zecaus that the individual
appeared small to s however, thought he might possibly

[ . (=g Wl | - P |
be 5'10" or 6 tall.

F stated the incdividu
business-li1ke and professional an

was a professional photographer. ecalls the free
lance photographer stated that he ha one some photo-
graphic work for other police departments and vided
a Georgia Driver's License as identification. halso
received a business card from the indivicdual an ed
that he recalled comparing the names on the driver's

license to the name on the business card, however could
not recall the name.

eared very
felt that he

stated that he had asked the individual
the crowd" that appeared at the road block
area. believes the individual stayed at the road
block a Interstate 20 and Sigman Road which is
approximately one-half mile from the crime scene.

to photogra

Hadvised that the business card provided
by the unidentified free lance photographer was turned
over to one of the investigators at the scene and he

believes the no ely turned over to
Lieutenant* ﬂ‘stated other investiga-
tors that he recalls being at the crime scene were -
W S - R i

B stateo that the Fire Department, City
of Rockdale, employees and took
photographs at the crim t they "J

“
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AT 7A-1835 -

mostly likely took some photographs of the crowd.

then provided his date of
ocial Security Number
home telephone

phone number

adviced that if he recalls any further
information regarding the unidentified free lance
photographer he had just described, he would contact the
FBI Office at Atlanta, Georgia.

q was then shown a photographic spread of

six photograa & containing a photograph of Wayne Bertram
Williams. after viewing the six photographs, identi-
fied the phMph of Wayne Bertram Williams as being the
photograph which most closely depicts the individual identi-
fied as the fre photographer at the crime scene in
January, 1981. stated to the best of his recollection,
the individual K3 a shorter afro than the one depicted

in the photograph and believed that there was some facial
hair.

(a4
o
1]

e

r-rnﬂﬂ prov nforma

the free lance photographer

0
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